
LIST ZA 
TELESNO 
KULTURO

Prejšnji teden je O- 
krajna zveze za telesno 
kulturo Ljubljana sklica
la sestanek s predstavni
kih občinskih statutov. 
Torej izrednega pomena 
o tem, kakšno mesto ima 
telesna kultura v osnut, 
pravljali naj bi predvsem 
ki Občinskih zvez. Raz- 
za telesnokultumo dejav
nost v naših komunah' 
Človek bi pričakoval pol
noštevilno udeležbo, toda 
kdo bi si mislil, vabilu se 
ni odzvalo kar 17 zastop
nikov — od ljubljanskih

NEODGOVORNO
občinskih zvez je bil na
vzoč samo predstavnik 
Viča — zaradi česar je 
predsednik OZTK tov. 
Mikuž takoj zaključil se
jo in pristavil: »Kaže, da 
naš forum ni več potre
ben ...«

Ob tem nastane vpra
šanje, kaj je vendar 
vzrok tej neresnosti in 
neodgovornosti? Prepri
čani smo, da bi bila ude
ležba pobioštevilna, če bi 
na sestanku razdeljevali 
denarna sredstva, tako 
pa, kdo bo razpravljal o 
teh »nepomembnih« re
čeh. če se je odsotnim 
zdela takšna razprava 
odveč, potem so pokazali 
svojo legitimacijo neres
nosti, nerazumevanja in 
celo škodljive indolence! 
Ta abstinenca ni bila ni
ti resna niti odgovorna, 
še najmanj pa tovariška 
do vseh ostalih discipli
niranih funkcionarjev, ki 
so očitno prišli v Ljub
ljano samo gledat na 
uro. Nova ustava visoko 
vrednoti tudi telesno 
kulturo, toda prav takš
na odgovornost lepo raz
kriva naše pomanjkljivo
sti in napake. Današnja 
stopnja razvoja terja 
strokovno popbllae, pre
dane in požrtvovalne de- 
lavoe, ki bodo pripravi 
Ijeni žrtvovali za po
membne cilje telesne 
kulture še kaj več kot 
uro ali dve nadvse ko 
ristnega razgovora, torej 
takšnega, kot je bil na 
spredu prejšnje dni!

M. LIPAR

■POLET
številka
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SEDMIČ »»PO STEZAH PARTIZANSKE JELOVICE«

Spomin na bitko 
v Dražgošah

Nastopila je blizu 700 smučarjev in sankačev - Centralna prireditev tudi 
letos v Železnikih - Starejši tekmovalci za zgled mlajšim - V teku je zmagal

Mirko Bavce

Železniki, 12. jan. Letošnja 
sedma repriza športnopolitič- 
ne manifestacije »Po stezah 
partizanske Jelovice« je bila 
speet prava manifestacija na
šega smučarskega in sanka
škega športa, V Lancovem pri 
Radovljici, v, Kropi, v Selcah 
in Železnikih se je včeraj in 
dames zbralo blizu 700 smu
čarjev in sankačev iz vse Slo
venije in tudi iz Hrvatske, ki 
so s tradicionalnim tekmova
njem počastili spomin na ju-

PUSTOSLEMSEK 19.
V M0RSINU

MORSINE, 12. jan — Fran
coski smučar Jaufret je zma
gal v slalomu na mednarod
nem smučarskem tekmovanju 
v tem kraju. Progo, ki je 
imela 325 m višinske razlike, 
je prevozil v 36.68 sekundah. 
Jugoslovanski predstavnik Oto 
Pustoslemšek se je uvrstil s 
časom 41.18 na 19. mesto, kar 
je lep uspeh za našega re
prezentanta.

naško dražgoško bitko leta 
1942. Centralna prireditev je 
bila tudi letos v Železnikih v 
središču Selške doline, kjer 
so se zbrali tekači in alpski 
smučarji.

V tekmovanju patrulj so

bile tudi letos mnogo bolj 
izenačene borbe kot v preta* 
klih letih, vendar so se na 
prvih mestih znašli v glavnem 
samo tiste ekipe kot pred leti, 
Zanimiv nastop je bil starej- 
Nadaljevanje na 12, strani

1 ZVEZNA HOKEJSKA LIGA

Bassin Borut (4) je s svojimi izrednimi akcijami 
večkrat dvignil gledalce s sedežev in mnogo pri

pomogel k uspehu Olimpije.

MEDNARODNI SMUČARSKI TEK V VAL D AOSTI ^

ITALIJANI - ODLIČNI
Italijanskemu vabilu se ni odzvalo 5 držav - Tekme v višini 1790 m pod 
Mont Blancom - Ponoči zapadel nov sneg - Na startu 46 članov in 41 mla

dincev

H

G
■

:m

■

:n
■

Presenečenje 
v Zagrebu

Olimpija nepričakovano premagala Medve- 
ščak - Beograjski derby za Partizanom - Ne
sporazum v Subotici - Jeseničani nezado

voljni s poročili s tekem

MEDVEŠČAK : OLIMPIJA 1:2 (0:1, 1:0, 0:1)
Zagreb, 12. jan. Olimpija je sinoči v Zagrebu po

skrbela za eno največjih presenečenj letošnjega pr
venstva. Po porazu prejšnje nedelje v Ljubljani ni 
nihče pričakoval, da se bodo Ljubljančani v Zagrebu 
lahko kolikor toliko uspešno upirali domačinom. 
Toda gostje so sinoči s svojo borbenostjo ta. požr
tvovalnostjo presenetili vse in zasluženo osvojili 
obe točki. Potem ko so v prvi tretjini povedli z 1:0, 
ni še nihče od domačinov pričakoval najhujšega. Pa 
vendar, v drugi tretjini domačinom ni uspelo več 
kot izenačiti. Ko so gostje tik pred koncem tekme 
dosegli vodilni gol, je bilo že prepozno, da bi lahko 
Nadaljevanje na 12. strani

Courmayeur, 12. jan. (Od 
našega, posebnega dopisnika 
Janeza Pavčiča po telefonu).

V petek popoldne so od
potovali naši tekači na ve
like mednarodne tekme v 
Oourmayeur v dolini Val 
d'Aosta v Italiji. Organizator

je obljubljal pravo predolim
pijsko borbo najboljših iz vse 
Evrope. Toda kaže, da so se 
ostali tekmeci ustrašili kon
kurence odličnih italijanskih 
tekačev in niso hoteli preiz
kusiti svoje moči neposredno 
pred nastopom na olimpij

skih igrah v Seefeidu. Od 6 
povabljenih držav so. prišli na 
start samo Jugoslovani s član
sko in mladinsko vrsto. 

Zaradi pomanjkanja snega 
v Ooumiayuerj.u so nastopih 
člani ta mladinci izven tega 
Nadaljevanje na 12, strani

IV, MEDNARODNI KOŠARKARSKI TURNIR OLIMPIJE

TROFEJA SPET 
V LJUBLJANI
Berite na 9. strani

Obiščite sejemske 
prireditve na GR

9, SEJEM KONFEKCIJE, MODNIH TKANIN, 
PLETENIN, USNJA, IZDELKOV USNJARSKO 
PREDELOVALNE INDUSTRIJE IN RAZNIH MOD
NIH ARTIKLOV, Z MEDNARODNO UDELEŽBO 
»MODA 1964«
od 18. do 26. januarja 1964

3. MEDNARODNI SEJEM OBMEJNE BLAGOVNE 
IZMENJAVE »ALPE-ADRIA« 
od 9. do 17. maja 1964

5. MEDNARODNI LESNI SEJEM 
od 6. do 14. junija 1964

10. JUBILEJNI MEDNARODNI SEJEM VIN, ŽGA
NIH PUAC, SADNIH SOKOV IN OPREME
od 29. avgusta do 6. septembra 1964

H. MEDNARODNI SEJEM ELEKTRONIKE, TE
LEKOMUNIKACIJ, AVTOMATIZACIJE IN NU
KLEARNE TEHNIKE »SODOBNA ELEKTRONIKA« 
od 17. do 25. oktobra 1964 Zimmermann je, kot kaže, letos eden najbolje pripravljenih smučarjev in kot glavni kandidat za zlate medalje 

na olimpijskih igrah. Pa vendar, po dveh zaporednih zmagah v petek in soboto v Wengenu se mu je danes 
zapletlo v slalomu im moral je odstopiti. S tem je šlo po vodi njegovo zanesljivo prvo mesto v kombinacij .
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PREGLED PLAVALNE SEZONE ;Y JUGOSLAVIJI

LESTVICE SESTAVIL: 

MITJA PREŠERNNapredek
vendar prepočasen

200 m METULJČEK
2:22,2 Rogušič (JS)
2:25,6 Terzovič (JH)
2:26,2 Zlatic (CZ)
2:29,6 Dermastia (L)
2:31,1 Krstcnošič (O)
,2:32,4 Vlahovič (JZ)
2:33,8 Brinovec V. (T) 
2:34;8 Volčanšek (MZ)
2:35,1 Tripalo (POŠK)
2:38,9 Peternel (T) 
povpreček 1962 — 2:34,6 
povpreček 1963 — 2:31,0

V primerjavi z razvojem plavanja v svetu je 
jugoslovanski napredek prepočasen - šprint 
in prsni slog stagnirajo - Velik delež sloven
skih tekmovalcev

200 m HRBTNO 
2:23,5 Vrbovšek (L)

tekmovalk, le Piličeva izsto
pa in ji tudi obetajo, da bo že 
v prihodnji sezoni tudi naša 
nova rekorderka na tej progi.

Ce bi izolirano od vseh do
gajanj v svetu ocenjevali na
šo preteklo plavalno sezono,

MOŠKI
100 m PROSTO

57,9 Kocmur (T)
58.1 Sandič (PB)
59.2 Dermastia (L)
59.5 Kičovič (CZ)
59.6 Dijakovič (MS)

namreč s tako velikimi-in na
glimi koraki naprej, da mi z 
našim napredkom ne dohaja- 

: mo te velike borbe s časi v 
bazenih po svetu. Toda pusti-

59.8 Prezzi (POŠK)
59.9 Jager (MZ)
1:00,3 Lutilski (MD) 
povpreček 1962 — 59,4 
povpreček 1963 — 59,4

400 m PROSTt 
4:27,2 Rogušič (JS)
4:27,2 Dijakovič (MS) 
4:42,4 Brinovec P. (T) 
4:43,9 Brinovec V. (T) 
4:45,9 Jager (MZ)
4:46,2 Clekovič (MZ) 
4:51,8 Terzovič (JH)

tem bi bili to Dermastia, Kr- 
stonošič, Vlahovič in Tripalo.
V hrbtnem slogu je letos po 

potem bi bili lahko zadovolj- dolgih letih Vrbovšek zame
ni. Napredek na vsej črti, kar njal rekorderja Borčiča. Žal 
kačejo predvsem primerjave pa vse poletje nista imela pri- 
povprečkov desetoric. Skratka ložnosti, da bi v medsebojnem 59,7 Rupčič (PR) 
pozitivna ocena, ki pa je lah- dvoboju v vodi odločila komu 59>8 Borčič (PR) 
ko zelo varljiva, če jo gleda- resnično pripada prvo mesto, 
mo samo z domače perspek- Tudi Jesenšek si je z odličnim 
tive. Plavanje v svetu koraka rezultatom zagotovil mesto v

mladinski državni reprezen
tanci.

Nasprotno od moških kaže 
ženski šprint viden napredek.
Ne samo to, da smo v Trtni- 

mo to mračnejšo stran naše kovi dobili novo rekorderko, 
analize — važno je namreč le tudi sicer so skoraj vse tek- 
to, da se je zavedamo pri tej movalke izboljšale svoje oseb-
oceni — in poglejmo podrob- ne rekorde. Prav jsto lahko __t_______
nerje kako stojimo z našo in- trdimo tudi o disciplini 400 m 4:53,1 Kiš (JH) 
terno bilanco. prosto, kjer sicer rekorderka 4:54,0 Volčanšek (MZ)

Začnimo tam kier stojimo Zeierjeva še nima enakovred- 4:56>3 Martinovič (S) 
trenutno najslabše. To je ne tekmice, vendar ce ie ne

bodo dohitele že starejše Sin- 
čičeva in Veržijeva potem tr
de, da bo to zagotovo uspelo 
njeni rojakinji Nadramiji.

Tudi pri ženskah je prsni 
slog edina disciplina, kjer v 
povprečku beležimo celo na
zadovanje. To gre predvsem 
na račun nekaterih starejših 
tekmovalk, ki v svojih rezul
tatih stagnirajo. Zelo uspešen 
pa je bil tu slovenski trio To- 
minšek-Breskvar-Peterman z 

vejša imena (Dermastia, Pup- vidnimi mesti v tablicah. Med-
čič in Prezzi) ki so se letos iem v moških beležimo v
prvikrat spustili pod minuto metuljčku največji napredek
in ki v tej »Sprinterski suši« v ženskih disciplinah ne mo- 2:48,0 Gruhič (MS)
daieio naiveč nad Na srednii remo trditi isto. Le dve tek- 2.51,4 Bonetti (PR)
in'dolgi progi prostega sloga m°valki Tresičeva in Jelovče- 2:52,1 Hebel (MD) 
sta Rogušič in Dijakovič raz-

2:23,8 Dorčič (PR)
2:29,1 Cazar (JS)
2:29,4 Jesenšek (C) 
2:30,4 Paparela (JD) 
2:34,6 Drezga (MS) 
2:34:6 Mileusnič (PB) 
2:34,8 Goršič (L)
2:35,5 Miškov (JZ)
2:35,6 Žerjal (MZ) 
povpreček 1962 — 2:33,1 
povpreček 1963 — 2:31,1
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400 m MEŠANO 
5:05,4 Rogušič (JS)
5:21,0 Dijakovič (MS) 
5:22,8 Brinovec V. (T) 
5:25,8 Dermastia (L) 
5:27,0 Tripalo (POŠK) 
5:30,5 Brinovec P. (T) 
5:32,0 Perišič (PB)
5:35,0 Dorčič (PR)
5:40,7 Dvoržak (MD) 
5:41,7 Krstulovič (JS) 
povpreček 1962 — 5:33,1 
povpreček 1963 — 5:28,2

ZENSKE

i

sprint na 100 m prosto in 
prsno plavanje. V obeh disci
plinah je povpreček desetori- 
ce enak lanskemu — torej 
stagnacija. Stanje pa ne kaže 
kakšen vidnejše izboljšave v 
bližnji bodočnosti, kajti na 
čelu lestvic sta plavalca (Koc
mur ih Perišič), ki sta že pre
šla zenit svojih uspehov, vsi 
mlajši tekmovalci pa vidneje 
zaostajajo za tema veterano
ma. V Sprintu imamo- tri no-

povpreček 1962 
povpreček 1963

4:46,8
4:44,8

1500 m PROSTO
17:53,8 Rogušič (JS) 
18:20,2 Dijakovič (MS) 
18:45,6 Brinovec V. (T) 
19:04,0 Brinovec P. (T)
19:06,2 Clekovič (MZ) 
19:22,4 Terzovič (JH) 
19:53,2 Martinovič (Š) 
19:54,6 Jokič (JD)
19:57,0 Krstulovič (JS) 
20:01,0 Volčanšek (MZ) 
povpreček 1962 — 19:30,4 
povpreček 1963 — 19:13,8

100 m PROSTO 
1:05,8 Trtnik (L)
1:08,0 Zeier (JD)
1:08,3 Camdžič (JH)
1:09,0 Boban (JS)
1:09,6 Sinčič (JS)
1:10,2 Verza (MZ)
1:10,8 Franjičeviče (PB) 
1:11,1 Giljum (MS)
1:11,2 Pogačič (MZ)
1:11,2 Pauljev (PB) 
povpreček 1962 — 1:10,3 
povpreček 1963 — 1:09,5

Djordje Perišič

3:10,3 Perišič (PB)
3:11,4 Zelenika (MS) 
3:12,0 Kerker (MZ) 
povpreček 1962 — 3:07,3 
povpreček 1963 — 3:07,5

100 m METULJČEK

200 m PRSNO
2:42,9 Perišič (PB)
2:47,8 Tomičič (MZ)

400 m PROSTO 
5:03,4 Zeier (JD) ■
5:27,4 Verzi (MZ) ■ -
5:24,4 Sinčič (JS)
5:34,0 Franjičevič (PB)
5:34,0 Nadramšja (JD)
5:37,7 Giljum (MS)
5:38,0 Trtnik (L)
5:38,5 Pogačnik (MZ)
5:43,4 Vrančič (JS)
5:45,4 Vrdoljak (JS) 
povpreček 1962 — 5:36,1 
povpreček 1963 — 5:32,7

1:15,5 Tresič-Pavičič (JS) 
1:16,1 Jelovac (POŠK) 
1:19,0 Camdžič (JH)
1:20,8 Krstič (JD)
1:21,6 Skorja (V)
1:22,7 VBrži (MZ) ■
1:23,2 Giljum (MS)
1:23,8 Kovačevič (JS) 
1:23,9 Breskvar (C)
1:24,9 Katurič (JH) 
povpreček 1962 — 1:22,7 
povpreček 1963 — 1:21,1

100 m HRBTNO

red zase. S svojimi rezultati 
sta se uvrstila med najboljše 
v Evropi in tako sta tudi naša 
najresnejša kandidata za To
kio. Od mlade garde se je le
tos najvidneje povzpel mladi 
15-letni Zagrebčan Clekovič, 
kateremu mnogi obetajo bo
dočnost naših sedanjih rekor
derjev.

Za prsno plavanje smo že 
ugotovili da stagnira, kar pa 
je v precejšnji meri posledica 
premajhne pozornosti, ki jo 
naši trenerji posvečajo tehniki 
tega sloga. Veteranoma Peri- 
šiču in Tomičiču se je v vrhu 
najbolj približal mladi Split
čan Grubič, vendar je bil v 
rezultatih preveč nestabilen, 
da bi lahko že v pretekli se
zoni kdajkoli ogrozil njun pri
mat. Poleg že znanih imen je 
najnovejša pridobitev Kranj
čan Devičnik, ki se je prese
netljivo hitro prebil med naj
boljše v državi.

Za metuljček lahko trdimo va izstopata, medtem ko je 
da je slog, kjer smo najbolj vse ostalo še daleč za po- 
napredovali. Čeprav letos brez vprečjem. Še vedno si delfin 
rekorderja Kuridje, je po- s težavo utira pot med tekmo-

1:17,0 Pilič (JS)
1:19,0 Kurir (JS)
1:19,5 Pauljev (PB) 
1:20,7 Volfart (MZ) 
1:21,2 Bašič (JD)
1:21,2 Gašparac (JZ) 
1:21,3 Matošič (JS) 
1:21,4 Bjedov (MS) 
1:21,5 Souvan (L)
1:22,3 Matulovič (JZ) 
povpreček 1962 — 1:21,3 
povpreček 1963 — 1:20,5

400 m MEŠANO
6:07,0 Verži (MZ)
6:07,8 Bjedov (MS)
6:11,6 Sinčič (JS)
6:13,0 Tresič-Pavičič (JS) 
6:16,0 Jelovac (POŠK) 
6:20,0 Pogačič (MZ)
6:20,6 Camdžič (JH)
6:20,7 Breskvar (C)
6:21,6 Skorja (V)
6:23,0 Zeier (JD) » 
povpreček 1962 — 6:24,1 
povpreček 1963 — 6:16,1

Kratice pomenijo:

Jasmina Pauljev

vpreček krepko izboljšan pa 
tudi sicer ima 10 na lestvici 
rezultat, ki je še pred nekaj 
leti zadoščal za prvo mesto. 
Ce bi v lestvici poiskali tista 
imena od katerih v tej disci
plini največ pričakujemo po-

valke, kar se seveda odraža v 
rezultatih. V hrbtnem slogu 
beležimo izredno izenačenost

2:52,2 Hadžiomerovič (V) 
2:53,0 Frank (JS)
2:53,8 Levičnik (T)
2:54,3 lisica (JS)
2:55,1 Grkinič (PR) 
povpreček 1962 — 2:51,1 
povpreček 1963 — 2:51,1

200 m PRSNO 
2:58,0 Bjedov (MS)
3:02,1 Tominšek-špindler (L) 
3:05,5 Breskvar (C)
3:08,7 Cipci (JS)
3:08,8 Maričič (MZ)
3:09 Paterman (L)
3:09,4 Marasovič (JS)

PREGLED PLAVALNE SEZONE
.

m JU V JUGOSLAVIJI

C — Cdulozar, Krško
CZ — Crvena zvezda — Beograd
JD — Jug, Dubrovnik
JH — Jadran, Hercegnovi
JS — Jadran Split
JZ — Jedinstvo — Zadar
L — Ljubljana, Ljubljana
MD — Medveščak, Zagreb
MS — Mornar, Split
MZ — Mladost, Zagreb
O — Odred, Kikinda
PB — Partizan, Beograd
POŠK — POŠK, Split
PR — Primorje, Reka
Š — Šibenik, Šibenik
T — Triglav Kranj
V — Velež, Mostar

I
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ROMAN SELJAK

NAJLEPŠI SPOMIN:

Zmaga nad 
Grdningenom

Roman Seljak je eden zanesljivih potnikov, ki 
bodo zastopali abrve naše države na olimpijskih 
igrah v Innsbrucku. Letos je pričel s pripravami 
nekoliko pozneje kot ostali, vendar je s prizadev
nim in vestnim delom nadoknadil zamujeno. Že na 
prvih tekmah je bil med najboljšimi in pokazal 
najboljšo stalno formo. Na letošnjih tekmah je bil 
dvakrat zmagovalec, 'enkrat pa tretji.

Na vprašanje, naj nam pove podatke iz svoje 
osebne izkaznice, nam je dejal. Star sem 30 let, 
rodil pa sem se v Stari vasi pri Žireh na Gorenj
skem. Izučen sem za radiomehanika, zaposlen pri 
Iskri, v servisu v Rožni dolini.
Kdaj ste pričeli smučati?

S petimi teti. Ko mi je 
bilo sedem tet, sem prvič te
kel na šolskih tekmah. Ko 
sem obiskoval gimnazijo v ži- 
reh, je prišel k nam nekda
nji smučar-tekač Janko Sliv
nik iz Gori j, ki je tam vodil 
krajši tekaški tečaj. Ob za
ključku tečaja je bila tekma 
na 3 kilometre in zmagal 
sem s precejšnjim naskokom.

Menda ste se poizkušali tu
di v smučarskih skokih?

■ Res je! Nekaj časa se 
nisem mogel odločiti ali naj 
tečem ali naj skačem. Moj 
najdaljši smučarski skok je 
skoraj 40 metrov. Ko sem 
prišel leta 1953 v Kranj, ms 
je znani tekmovalec Gašper 
Kordež dokončno navdušil za 
smučarski tek. Po krajšem 
tečaju tekačev v Mojstrani 
sem bil na prvenstvu Gorenj
ske v Kranju, kljub precejš
nji zamudi na startu, šesti 
na cilju, že naslednje leto 
sem osvojil naslov mladin
skega državnega prvaka.

In vaš prvi pomembnejši 
uspeh?

— Bilo je teta 1957 v Ljub
ljani na republiškem prven
stvu, kjer sem na zahtevni

Seljak Roman: vztrajen in zagrizen borec

progi v teku na 15 kilomabrotv 
premagal vse favorite, že na
slednje teto pa sem zmagal 
tudi na državnem prvenstvu 
v teku na 30 kilometrov v 
Bohinju, Doslej sem bil dva
krat državni prvak, obakrat 
na 30 kilometrov.

Kaj pa vaš največfi uspeh?
Na mednarodni tekmi 

v Zakopanih teta 1960 sem v 
teku na 30 kilometrov zasedel 
odlično 11. mesto in med 
drugimi premagal tudi enega

sem in z glavo udarili ob dre
vo, tako da mi je utrgalo 
uhelj. Vendar so mi ga zdrav
niki pritrdili nazaj, tako da 
je to komaj mogoče opaziti.

In za zaključek še kratka 
ocena stnokovnjiikorv, ki me
nijo, da Romana odlikuje iz
redna telesna moč, ima dober 
odriv ter je zelo zagrizen in 
borben. Zelo dobro tudi smu
ča, zato v težkih smukih ved
no prekaša vse domače na
sprotnike.

najboljših tekačev Norvežana 
Groningana ter še nekaj dru
gih odličnih Skandinavcev.

Kako usklajujete vaše delo 
s treningom in nastopi na 
tekmah?

— Na mnogih športnih in 
kulturnih ter manifestativnih 
prireditvah širom Slovenije 
napeljujem in oglašujem na
prave za ozvočenje. Plezanje 
po lestvan in prenašanje tež
kih zvočnikov je dovolj, kar 
mi seveda zelo koristi pri 
pridobivanju telesne moči. 
Sicer pa sem zaposlen od 6. 
do 14. ure, po potrebi pa tu
di več. Moji mesečni prejem
ki so približno 40 tisoč dinar
jev, razen nadur. V službi 
imajo veliko razumevanje za 
moje športno udejstvovanje 
In so, kot pravijo, ponosni, 
če dosežem kaj več ....

AH ste poročeni?
— Za zdaj še ne. Kaže pa, 

da to pride na vrsto letos. 
Vendar za zdaj še nimam Sta
novanja in (trenutno stanujem 
v Kranju ter se vozim v služ
bo v Ljubljano.

Dogodek, ki se ga neradi 
spominjate?

— Leta 1959 sem imel med 
tekom težjo nesrečo, pade!

Pustoslemšek iz Mežice, ki ga vidimo na startu smuka na Pohorju, je med
najboljšimi alpskimi smučarji

OTO PUSTOSLEMŠEK

Med Amarildom 
in Relejem

Hladnega decembrskega dne 
sem v salonu hotela »Belte- 
vue« na Pohorju sedel na
sproti športniku, ki je na 
startu letošnje zimske sezone 
presenetil vse poznavalce smu
čarskega športa z odličnimi 
dosežki. Pomenkoval sem se 
s športnikom, od katerega si 
naši strokovnjaki upravičeno 
obetajo še mnogo — no, saj 
ste gotovo že uganili, s kom: 
z Otom Pustoslemštoom —- 
strugarjem iz Mežice in čla
nom jugoslovanske olimpijske 
reprezentanoe.

9 Koliko tet ste šteli — 
sem uvodoma vprašal •— ko 
ste prvič stopili na smuči?

— Takrat mi je bite 10 tet, 
startno številko pa so mi pr
vič pripeli teta 1957, ko sem 
kot mladinec nastopil za do
mači klub.

# Vaši pomembnejši uspe; 
hi?

— Leta 1962 sem na repu
bliškem prvenstvu v slalomu 
dosegel v drugem teku naj
boljši čas. Na FIS tekmah v 
Kranjski gori sem bil za La
koto drugi najboljši Jugoslo- 
vai v slalomu. Od takrat da
lje redno obiskujem zvezne 
treninge alpskih smučarjev.

© Kako ste se pripravljali 
za letošnjo sezono in kako 
ste zadovoljni s prvimi rezul
tati?

— Letos mi gre, kot to pra
vimo. Cez poletje sem mnogo 
treniral, mnogo pa sem pri
dobil tudi na zveznih trenin
gih. V Cerviniji sem prvič v

življenju resno treniral tudi 
smuk in prepričan sem, da ta 
disciplina odslej ne bo več 
moja Ahilova peta. Z rezul
tati na Češki koči in Pohorju 
sme seveda nadvse zadovo
ljen. Črtim pa, da lahko do
sežem še več.
• Ali se ukvarjate mimo 

smučanja še s kakšnim dru
gim športom?

— Igram odbojko, včasih 
pa zabijem tudi kakšen gol. 
Pri NK »Peca«, ki nastopa v 
koroška nogometni podzvezi, 
igram namreč srednjega na
padalca.
• Kateri od slovenskih 

klubov in nogometašev vam 
je še posebej pri srcu?

— Navijam za »Maribor«, 
od igralcev pa mi je še po
sebej všeč Arnejčič. Tudi 
Markovič je včasih sila pre
meten.

9 Denimo, da igrate sred
njega napadalca v reprezen
tanci FIFA. Katere soigralce 
bi hoteli na desni in levi 
Strani?

— Kakšno vprašanje! Sicer 
pa, poizkusimo ... Garrincha, 
Arimaldo, Pustoslemšek, Pete, 
Gento. Kakšen napad!

9 Vaš hobby?
— Dnevno delam osem ur. 

Včasih dopoldne, včasih po
poldne. Mimo tega redno tre
niram, tako da mi ne ostane 
mnogo prostega časa. Ljubim 
plesno glasbo in rad se zavr
tim. Tvvist mi je najbolj všeč.

9 Koga cenite med popev
karji?

INTERVJU TEDNA-INTERVJU TEDNA - INTERVJU TEDNA

— Od i domačih mi ugaja 
Majda Sepe, od tujih pa Elvis 
Presley. Njegova »Sole mio« 
je izvrstna .,.

9 Mnogo ste že potovali. 
Povejte nam, prosim, česar 
se še posebej spominjate?

— S štajersko reprezentan
co smo se udeležili tekem na 
Siciliji. S kolegom Skudni- 
kom sva se povzpela prav na 
vrh Etne in gledala v žrelo 
vulkana. Priznam, da nama 
je bilo nekoliko tesno pri sr
cu.

9 Kdaj ste se kot športnik 
najbolj žalostno počutili?

— Bilo je to teta 1959 na 
mladinskem republiškem pr
venstvu na Zelenici. Mnogo 
sem pričakoval od tega tek
movanja, slednjič pa so me 
odpeljali v bolnišnico — z 
zlomljeno nogo...

9 Vaš smučarski vzornik?
— Amdrl Molterer. Nihče 

mu ni bil, kos, samo da je 
prišel »skozi«. Od domačih 
smučarjev cenim še posebej 
Lakoto, od ostalih športnikov 
pa Mira Cerarja.

9 Kdo bo imel na bližnjih 
olimpijskih igrah v niških di
sciplinah največ uspeha?

— Prednost dajem Avstrij
cem. Med posamezniki pa 
Schranz ali Zimmermann v 
smuku, Nening ali Maudit v 
veleslalomu ter Killy ali Zim
mermann v slalomu.

9 Ce bi. lahko neomejeno 
daleč potovali, kam bi se na
menili?

— Brez razmišljanja v de
želo vzhajajočega sonca, kjer 
bi sl v Tokiu ogledal letne 
olimpijska igre. To bi biilo 
enkratno doživetje!

P. KANCLER

IGOR RADIN

TREBA BO 
POTRPETI 
OVE EETI
Člani jugoslovanske olimpij

ske hokejske reprezentanca 
so že znani. Med njimi je tu
di eden najboljših hokejistov 
ljubljanske Olimpije, 25-letnli 
študent elektrotehnike Igor 
Radin. Da bi tudi naša bralci 
pobliže spoznali tega neumor
nega in požrtvovalnega igral
ca Olimpije, smo ga obiskali 
neposredno pred tekmo Olim
pije s Kranjsko goro.

Koliko časa igrate hokej in 
in kdaj ste se odločili zanj?

— Igram že polnih 10 let, 
Pričel sem pri HK Ljubljana 
in razumljivo sedaj nastopam 
za Olimpijo. Za hokej sem 
se odločil že takoj po morjih 
prvih korakih na ledu. Eno
stavno mi je bil všeč in tre
nerju tedanjega HK Ljublja
na tovarišu Aljančiču m bilo 
težko, da me je pridobil v 
svoje vrste.

Vaš najljubši spomin iz ho
kejske kariere?

— športniki mnogo doživi, 
mo. Smo veseli in razočaranii, 
vendar vedno dobro razpolo
ženi. Lepih trenutkov je ve
liko in rad se jih spominjam. 
Vsekakor pa sem sedaj naj
bolj vesel tega, da sem uvr
ščen v jugoslovansko olim» 
pijsko hokejsko reprezentan
co za Innsbruclg.

Kaj menite o trenutni krizi 
ligaškega moštva Olimpije?

— Mnogo je bilo že zapi
sanega o težkih trenutkih na
šega ligaškega moštva. Znano 
je, da je moštvo pomlajeno. 
Tako se na da v kratkem ča
su ponoviti nekdanjih Uspe
hov. Treba bo še potrpeti dve 
teti in prepričan sem, da bo 
stanje povsem drugačno. — 
Igralce vzgajamo namreč sa
mi in za te je potreben di<>- 
ločen čas.

Kakšno uvrstitev pričakuje
te v zvezni ligi?

— Ob že navedenem bo 
težko storiti kaj več kolt do
seči predzadnje mesto ta s? 
tako obdržati v družbi naj
boljših hokejistov Jugoslavi
je.

Kaj sodite o letošnjih prvih 
tekmah jugoslovanske ottriU 
pijske reprezentance?

— Rezultati so znani ta so 
slabši kot sicer. Moštvo ni 
homogeno, saj se slabo po
znamo med seboj, ker smo 
še premalo trenirali. Pred 
nami je še daljša doba skup
nega treninga in več tekem 
ter sem prepričan, da botruj 
lahko zaigrali mnogo boljo. 
Razveseljivo je, da so v re
prezentanco vključeni tudi 
mlajši Igralci,

Kakšno mesto pričakujeta 
v Innsbrucku?

— Prepričan sem, da si bo
mo priborili mesto nekje 
sredini druge skupine, To 
bi bil tudi že velik uspeh.

Igor Radin: solidno zna-i 
nje in pametna igra
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PREDSTAVLJAMO NAŠE SMUČARJE IN HOKEJISTE ZA NASTOPE NA OLIMPIJSKIH IGRAH

VOZOVNICE ZA 
INNSBRUCK 

RAZPRODANE

Skoraj bi bilo odveč spet in spet 
ponavljati, kakšne možnosti imajo 
alpski smučarji Avstrije in Francije, 
saj je skoraj zanesljivo, da med smu
čarje teh držav ne bo mogel prodreti 
nihče, razen morda rutiniranega ame
riškega smučarja Wemerja. Le-ta nam
reč lani ni nastopal zaradi težkih po
škodb. Avstrijsko in francosko zastop
stvo na olimpijskih igrah bo v alpskih 
disciplinah tako močno, da lahko dokaj 
zanesljivo predvidevamo, da se bodo 
med seboj »skregali« za večino medalj. 
če sodimo po rezultatih lanske in le
tošnje sezone, potem bi se utegnil

možnosti ima Lakota v veleslalomu, s; 
medtem ko so možnosti, v slalomu jH 
skoraj enake' ničli. V finalu slaloma Ijf 
bo namreč nastopilo samo 30 tekmo- |j§ 
valcev in med nje se Lakota prav go- IH 
tvvo ne bo mogel prebiti. JU

Ostali olimpijci, ki bodo zastopali IH 
barve Jugoslavije v Innsbrucku v alp- g 
skem slučanju, bodo gotovo posegali Jpg 
po manj pomembnejših mestih. Imeli gH 
bodo slabše startne številke, poleg te- H 
ga pa je to garda mladih smučarjev, iU 
ki še nimajo prave tekmovalne rutine l|§ 
in nič čudnega bi ne bilo, če bi se §§§ 
jih na olimpijskih igrah polotila tudi IH

Imena naših smučarjev za IX. olimpijske igre v Innsbrucku so znana. 
Kandidatov je bilo v vseh treh disciplinah precej, vendar izbrancev je bolj 
mulo. Trenerji in zvezni kapetani so imeli zahtevno nalogo zbrati trenutno 
najboljše moči, torej one tekmovalce, od katerih lahko pričakujemo, da se 
bodo dostojno borili v olimpijski areni. Računi na papirju in ugibanja stro
kovnjakov, kje se bodo zaustavili Jugoslovani in koga bodo na zimskih 
igrah pustili za seboj, so v celoti negotovi. Preostalo je sicer še nekaj dni, 
ki jih bodo naši reprezentanti izkoristili za pospešene priprave, vendar 
kakšnega posebnega napredka in izboljšanja forme v teh dneh res ni mo
goče pričakovati. Prav bi bilo, kar iskreno želimo našim reprezentantom, 
da si pred cdhodcm v Innsbruck zagotovijo potrebna koncentracijo, da 
odložijo vsakodnevne skrbi in se z vso voljo in močjo približajo željam 
vsem ostalim olimpijskim tekmovalcem, ki se bodo častno borili za barve 
svoje domovine.

Danes predstavljamo naše reprezentante s pripombami strokovnjakov, 
ker želimo, da bi si naši bralci že danes ustvarili kolikor toliko pravilno 
sodbo o vrednosti naših smučarjev pred nastopom v Innsbrucku.

Tekoči v zadnji tretjini?

KJE eo LAKOTA?

ROMAN SELJAK: 29-letni radio- 
mehanik, samski, zaposlen v Iskre* 
servisu v Rožni dolini v Ljublja
ni. S smučarskim tekom se ukvar
ja 11 let. Dvakrat je bil članski, 
enkrat pa mladinski državni prvak, 
član državne reprezentance ie od 
leta 1957.

Ocena trenerja: Seljaka odlikuje 
izredna fizična moč, dobra koncen
tracija in velika borbenost. Odli
kuje se na krajših, strmih vzponih 
in hudih, težkih smukih Najbolj 
mu odgovarja tek na 15 km.

CVETO PAVČIČ: star 30 let, se 
kretar okrajne zveze za telesno kul
turo Ljubljana, poročen, oče dveh 
Otrok. Tekrnovati je začel leta 1952. 
Doslej je bil štirikrat članski in 
enkrat mladinski državni prvak 
Član naše reprezentance je od le
ta 1956.

Ocena trenerja: Cveto Pavčič je 
brez dvoma tehnično najbolj izpo
polnjen tekač. Odlikuje ga sklad
nost in harmonija vseh delov te
lesa med tekom. Najboljši je v • 
ravnini in na blagih, dolgih vzpo
nih, slabši pa je v hudih smukih

JANKO KOBENTAR: star 23 let, 
uslužbenec Železarne Jesenice, po
ročen, oče dveh otrok. Tekmovati 
je začel leta 1954 in bil že mla
dinski in članski prvak Jugosla
vije. V državni reprezentanci je 
Od leta 1960.

Ocena trenerja: Kobentar je mo
čan in temperamenten tekač, torej 
bolj primeren za krajše hitre kot za 
daljše proge. Lepo se uveljavlja 
tudi v ravnini in v vzponih, ven

dar je njegova domena strm smuk. 
Poudariti pa moramo, da se ga 
včasih loti malodušje.

MIRKO BAVCE: 22-letni ple
skar, zaposlen v Ravnah na Koro
škem, trenutno v JLA, samski. S 
smučarskim tekom se ukvarja od 
leta 1957 in je bil trikrat državni 
mladinski ^rvak. član državne re
prezentance je od leta 1962.

Ocena trenerja: Bavce je zelo hi
ter in tehnično precej izpopolnjen 
tekač Je bolj šibke telesne rasti, 
sicer slok fant in velik napor ga 
hitro izčrpa. Najbolj mu ustreza 
lahek, valovit teren, kjer lahko do 
maksimuma razvije svojo priro
jeno hitrost.

Vse pristaše smučarskega teka 
gotovo zanima, kaj lahko od naših 
tekačev pričakujemo, s kom se 
bodo lahko enakovredno borili,, 
kdo je boljši in kdo slabši od na
ših Merilo moči neprezentance je 
gotovo štafeta 4x10 km. Po tej lah
ko vsaj približno ocenimo moč po
sameznih ekip in ne samo moči 
posameznikov. V Seefeldu se bodo 
naši tekači enakovredno borili s 
tekači Romunije, Bolgarije, ČSSR, 
ZDA ,Kanade in ostalimi severno- 
in južnoameriškimi državami. Vse 
te so namreč bile vsaj do sedaj 
slabše od naših. Skoraj gotovo pa 
bodo naši reprezentanti premagali 
štafete Madžarske, Anglije in Špa
nije. Vse ostale evropske države 
so precej močnejše od nas in zato 
razen v izjemnih primerih ne mo
remo računati, da bi prehiteli še 
koga drugega.

* R U C

vmešati morda tudi kak Švicar (pre
senetljiva zmaga Muncha na lanskem 
predolimpijskem tekmovanju v smuku 
in letošnji uspehi Bruggmanna).

Med vsemi temi zvenečimi imeni je 
kar težko najti prostor za naše olim
pijce, ki so se pripravljali v mnogo 
skromnejših pogojih in imajo seveda 
tudi manj znanja in manj rutine. Naj- 
večji jugoslovanski adut v alpskem 
tekmovanju na olimpijskih igrah je 
gotovo Lakota, ki je morda tudi naj
večji up naše olimpijske ekipe v Inns
brucku v celoti. Ta prizadevni smu
čar je namreč vse leto treniral in ta
koj ko je zapadel sneg, pripel smuči 
in se spuščal tudi po najmanjših kr
pah snega. Ko so prišle na vrsto prve 
pregledne tekme, je zanesljivo zmago
val in tako ponovno dokazal, da je 
jugoslovanski smučar številka 1. Nje
gova najboljša disciplina je seveda 
smuk, kjer lahko ob ugodnih pogojih 
in z malo sreče doseže svoj življenj
ski uspeh. Pri tem mislimo na uvrsti
tev med 20. in 30. mestom — če raču
namo, da bo. nastopilo okoli 100 tek
movalcev to pomeni, da bo v prvi 
tretjini, kar je seveda — ponavlja
mo — izreden uspeh. Mnogo manj

trema. Detiček, Cop in Klinar so sicer 
že nastopili na nekaterih mednarodnih 
tekmovanjih, medtem ko bo Pusto. 
slemšek preživljal svoj prvi večji med
narodni krst.

Med ženskami bo Ankeletova kljub 
pomanjkljivemu treningu pred letoš
njo sezono najbrž boljša od Fanedlo- 
ve, predvsem v smuku. Lani na pred
olimpijskem tekmovanju je olimpijsko 
progo v smuku zapeljala dokaj zanes
ljivo, vendar ne moremo pričakovati, 
da bi jo lahko našli med prvo petin
dvajseterico.

Na olimpijskih igrah v Innsbrucku 
bodo Jugoslavijo zastopali v alpskih 
disciplinah naslednji tekmovalci: 
PETER LAKOTA — študent gozdarstva 
FRIC DETIČEK — elektrotehnik v to

varni Elan
JANEZ ČOP — zidar 
ANDREJ KLINAR — uslužbenec v Že

lezarni Jesenice
OTO PUSTOSLEMŠEK — strugar 
MAJDA ANKELE — študentka Visoke 

šole za telesno kulturo 
KRISTA FANEDL — študentka Eko. 

nomske fakultete

Naša hokejska reprezentanca bo na olimpijskih 
igrah nastopala v naslednji postavi: 
vratarja: Anton Gale, 19 let, Olimpija

Rado šemšedinovič, 23 let, Beograd 
branilci: Ivo Jan, 22, let, Olimpija

Igor Radin, 26 let, Olimpija 
Aleksander Andjelič, 23 let, Partizan 
Marjan Kristan, 26 let, Jesenice 
Viktor Ravnik, 22 let, JLA (Jesenice) 

napadalci: Viktor Tišler, 22 let, Jesenice 
Albin Felc, 23 let, pesenice 
Franc Smolej, 24 let, Jesenice

ZLATA SREDINA
Bogo Jan, 20 let, Jesenice 
Mirko Kolbus, 24 let, Partizan 
Boris Renaud, 18 let, Medveščak 
Miroljub Djordjevič, 26 let, Crvena zvezda 
Ivan Rataj, 22 let, Medveščak 
Miran Krmelj, 23 let, Medveščak 
Vinko Valentar, 29 let, Jesenice 

O možnostih naše reprezentanci na olimpijskih 
igrah nam je povedal sekretar SKKS Jugoslavije 
dr. Jože Gogala naslednje:

— Po kvalifikacijskih tekmah igrajo zmagovalci 
v A, premaganci pa v B skupini. Verjetno se bomo 
znašli v skupini z Avtstrijo, Romunijo, Zahodno 
Nemčijo, Italijo, Francijo, Japonsko, mogoče tudi 
s Poljsko, Švico ali Norveško. Razen zadnjih treh 
so vse ostale reprezentance z našo vred, precej ize
načene in le trenutna forma, razpoloženje ali šport
na sreča bodo verjetno največ odločili o končnem 
vrstnem redu. Upam, da bomo pristali nekje v zlati 
sredini...

Naši skakalci — olimpijci (od leve proti desni): Zajc, Jemc, Eržen, Oman

SKAKALCI - BOLJŠI ODRIV!
Pravkar končana avstrijsko- 

nemška skakalna turneja je 
pokazala, da naši skakalci ni
so v formi. S strokovnega 
gledišča je treba reči, da so 
vse tri faze skoka (odskok — 
let po zraku — in doskok) še 
neizdelane, kar pomeni, ne
gotovost od začetka do kraja. 
Ne gre za nekakšne pesimi
stične napovedi, daleč od te-, 
ga, treba je gledati realno, 
torej tako, kakršno je trenut
no stanje. Našim skakalcem 
primanjkuje tudi več samo
zavesti. Trener Hugo Peter 
trdi, da bi morali Jugoslova
ni na pregled k zdravnikom 
za živčne bolezni, ker ni mo
goče razumeti njihove preve
like treme, ko se pojavijo na 
startu. Če analiziramo to tre
mo, pa vendar pridemo do 
nekakšnega zaključka: fantje 
-niso gotovi v svoje znanje, v 
svoje sposobnosti, predvsem 
pa jih muči negotovost na 
mostu, ki je največjega po

mena pri vsakem skakalcu. 
Slab odgon je isto kot slab 
skok.

Naši reprezentanti Oman, 
Zajc, Jemc in Eržen so bili 
v preteklosti sposobni zasen
čiti slavo celo najboljših sve
tovnih asov. Danes se počasi 
znova prebujajo. Morda jim 
primanjkuje vadbe na 80 m 
skakalnici, s čemer bi dosegli 
večje izkušnje, pa tudi njiho
va psihična pripravljenost bi 
bila boljša. Olimpijska ska
kalnica v Innsbrucku je težja 
in kdor ni popoln, ne bo na 
njej nikdar dosegel kakšnih 
posebnih uspehov. Če bodo 
naši reprezentanti v zadnjih 
dneh priprav v Planici popra
vili vse slabe strani pri odgo- 
nu na odskočnem mostu, po
tem bomo lahko v Innsbruk- 
ku prijetno presenečen, sicer 
pa že danes povejmo, da ni 
pričakovati kakšnih izrednih 
uspehov.

Na vprašanje, kakšna bo

uvrstitev naših skakalcev na 
tovo zelo težko odgovoriti. 
Videli smo, da na nemško- 
avstrijski skakalni turneji ni
so mogli navdušiti nikogar, 
verjetno še najmanj sami se
be. Pa vendar, če bodo v 10 
dneh treninga na planiški 
osemdesetki izboljšali odnv, 
kot smo omenili že zgoraj, 
potem bomo morda le bliže 
onim, ki so danes v eliti ev
ropskega skakalnega športa. 
To pomeni, da bi se lahko z 
malo več znanja in sreče kdo 
od naše četverice uvrstil med 
25. in 30. mestom. Vsekakor 
pa je močno zaželeno, ds nas 
ne osramotijo tisti skakalci, 
ki nimajo še zdaleč takšne 
tradicije kot mi, pa čeprav je 
med takšnimi celo odlični 
Geller

BOŽO JEMC: 24-letnj ple
skarski mojster z Bleda, po
ročen. S skakalnim športom 
se ukvarja več kot 10 let, 
osvojil je trikrat naslov član

skega državnega prvaka, med
tem ko je bil tudi dvakrat 
mladinski državni prvak, član 
državne reprezentance je od 
leta 1958.

PETER ERŽEN: 22-letai štu
dent Elektrotehnične fakulte
te v Ljubljani, član ljubljan
ske Enotnosti, kjer je tudi 
začel svojo tekmovalno karie
ro. Bil je na mnogih medna
rodnih tekmah, član državne 
reprezentance pa je od leta 
1953. Doslej še ni osvojil na
slova državnega prvaka.

LUDVIK ZAJC: 20-letni teh
nik jeseniške Železarne, ne
kajkrat mladinski državni pr
vak Od leta 1960 je stalni 
član naše reprezentance, so
deloval je na mnogih medna
rodnih prireditvah in dosegel 
lepe uspehe.

MIRO* OMAN: 27-letni štu
dent arhitekture, sedaj v JLA, 
večkratni mladinski državni 
prvak. V reprezentanci je od 
leta 1956.
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Za Polet govorijo
HYVXRINEN — TRENER 

FINSKEGA OLIMPIJSKEGA 
MOŠTVA

V sltoliih po treningu je bil 
precej zgovoren trener finskih 
skakalcev Hjvarinen, ki je le- 
:a 1956 na olimpijskih igrah v 
Gortini osvojil zlato medaljo 
v skokih. Med drugim je rekel:

— Danes je Kankkonen v 
prav dobri formi. Opazili ste, 
da je zanesljiv v vseh treh fa
zah skoka — odskoku, letu po 
zraku in doskoku — vendar to 
še ni Kankkonen, kot bi ga 
morali videti na naših skakal
nicah na Finskem. Prav goto
vo je naš veliki up za olim
pijske igre in do nastopa v 
Innsbrucku bomo opravili že 
temeljit trening. Nekoliko me 
je razočaral Halonen, ki je 
moj najljubši učenec. Halonen 
je temperamenten fant, vendar 
le te dni nikakor ne znajde. 
Morda je izgubil malce zaupa
nja vase, vendar sem prepri
čan, da bo do olimpijskega 
nastopa spet v polni formi. 
Immonen je nekoliko slabši, 
toda dovolj velika opora za 
ostalo trojico, ki bo prišla vsaj 
po eno izmed medalj. Ne ra
zumem, kaj je z vami, Jugo
slovani? Spominjam se odlič
nih skakalcev, kot so bili Zajc, 
Jemc in Pečar, ki so pred leti 
napravili na finskih skakalni
cah pravi preplah med našimi 
strokovnjaki in tekmovalci. Kar 
verjeti ne morem — čeprav Pe
čarja nisem videl te dni — da 
tekmovalci s takšnimi uspehi 
padajo v formi.

DEMENTLIJEV — TRENER 
SKAKALCEV IZ SZ:

Sivolasi možak, skoraj brez 
zob, je bil prav vesel, ko je 
sredi Innsbrucka med drugim 
zaslišal slovansko govorico. Se- 
veda je takoj povedal nekaj 
svojih misli.

— Nikolajev je naš največji 
adut. Tudi Palčevski in Gaka- 
dze sta solidna. Naši so tre
nirali vseskozi na skakalnicah 
iz umetne mase, ki dopuščajo 
skoke tudi do 80 m. Takšnih 
skokov imajo za seboj okrog 
300! Sedaj potujemo takoj v 
domovino, na zadnje temeljite 
priprave, ki bodo bolj psiho
loškega pomena...

DR. DEČMAN — NAŠ MED
NARODNI FIS SODNIK ZA 
SKOKE

V Innsbrucku si je skoke 
ogledal tudi jugoslovanski 
FIS sodnik dr. Dečman, ki je 
nato odpotoval v Oberhof in 
Klingenthal, kjer je kot glavni 
sodnik ocenjeval nastopa ska
kalcev iz Zahodne Nemčije in 
ZDR, ki bodo na olimpijskih 
igrah nastopili pod enotno za
stavo.

— Kar neverjetno je, da so 
naši fantje tako padli v formi! 
Poglejte, danes jih »mažejo« 
takšni skakalci, o katerih pred 
leti še slišali nismo. Vsi so 
brez odriva, s strahom na ob
razu, negotovi pri doskoku. Mar 
»i to velika škoda, ko smo ven
dar imeli pred tremi, štirimi 
leti skakalce svetovnega slo
vesa, ki so nam jih prav vsi 
zavidali s Finci na čelu!? Srč
no si želim, da bi v teh zad
njih dneh priprav v Planici 
popravili ono, kar se popra
viti da!

Poljak Przybi/la rekorder 
med rekorderji

Za sedaj je še skrivnost, kje bodo našli proge za olimpijska 
tekmovanja, ker na pravih progah ni snega - Znani trener avstrij
skih skakalcev Bradi je že sklenil pogodbo za trening francoskih 
skakalcev, toda... - Engan je uganil kdo bo zmagovalec avstrij- 
sko-nemške skakalne turneje
Preden sem zapustil Inns- 

bruck, mi je vendarle pre
ostalo toliko časa, da sem si 
ogledal letoviško mestece 
Seefeld, kjer bo prizorišče 
ogorčenih borb za olimpijske 
naslove v klasičnih discipli
nah. Seefeld je kraj — seveda 
predvsem turistično središče 
z vsemi modernimi naprava
mi, hoteli, drsališči, kopališči 
itd. — ki je imel v tem 
času vselej dovolj snega. Če
prav so bili morda obrobni 
kraji brez snežne odeje, ga 
je imel Seefeld vselej na pre
tok ...

Zadostovalo je dvajset mi
nut vožnje z avtomobilom iz 
Innsbrucka po strmi alpski 
cesti proti Garmischu, da sem 
se znašel sredi velikega vrve
ža. Tujca so od vsepovsod — 
bila je nedelja — navalili v 
letoviško mestece in težko se 
je bilo izogibati številnim 
osebnim avtomobilom in avto
busom, ki so domala zasedli 
vse dohode v Seefeld. Pre
senečenje je bilo veliko. Son
ce se je že s precejšnjo moč
jo upiralo v prisojna pobočja, 
kjer ni niti trohice sledu o 
kakšnem snegu. Letoviščarji 
so z očmi iskali krpe snega, 
večina pa je obstala kar pred 
hotelom in obrača svoje ude 
sonou nasproti. Bilo je prav 
toplo!

Ogledal sem si osrednji te
kaški stadion, kjer bodo te
kači iz vseh vetrov startali in 
prihajali v cilj. Tam bo tudi 
predaja štafet in obenem vsa 
obveščevalna služba. En sam 
pogled na ta kraj je zadosto
val, da morajo biti organiza
torji v teh dneh zaskrbljeni 
bolj kot kdajkoli v preteklo-, 
sti. Znašli so se pred težkim 
problemom, kajti okolica je 
brez snega in začetek iger se 
bliža s strahovito naglico. Na 
vse te probleme sem iskal od
govor, vendar ta dan ni bik) 
v Seefeldu tehničnega vodje 
prof. Rossnerja, ki je FIS 
ekspert za teke in ki obenem 
najbolje pozna vse zahtevne 
smuke in vzpetine pri sestav
ljanju olimpijske proge. Nič 
zato, v tem kraju je doma 
znani smučarski strokovnjak, 
Toni Seelos, sicer alpski, ki 
pa je vendar o vsem dobro 
podkovan. Ko sem ga vpra
šal kaj misli o tej snežni ka
tastrofi in kako se bodo or
ganizatorji znašli, če ne bo 
več padlo snega, je smeje od
govoril:

— Prav nič se ne bojim! 
Res je, da je bil Seefeld kraj, 
ki je imel vselej dovolj snega, 
toda zaradi tega, če je okolica 
Seefelda brez njega, ne bo 
olimpijskega poloma. Proge 
bomo trasirali nekoliko više, 
v stadion, ki ste ga pravkar 
videli, pa bomo nanosili sne
ga, ga konzervirali, tako da s 
tem ne bo prevelikega pro
blema. Problem je povsem 
nekje drugje. Bojim se, da ne 
bomo mogli ustreči vsem tu
jim turistom, ki se bodo po
javili v našem olimpijskem 
mestecu. In še nečesa se bo
jim: kaj bo tedaj, če se bo 
vsul sneg sredi tekmovanja? 
Kaj bomo tedaj storili? Ima
mo dovolj delavcev in tudi

vojska nam pomaga, toda če 
narava spregovori svojo od
ločno besedo, je večkrat člo
vek brez moči...

Bradi v nemilosti
Ob prihodu v Innsbruck je 

bilo vse polno novic o tekmo
valcih, trenerjih, funkcionar
jih, skratka o nastopu naj
boljših skakalcev na olimpij
ski napravi na Bergiselu. Tu
di lokalno časopisje je veliko 
pisalo o posameznikih, vsi pa 
so z velikimi naslovi prinašali 
pravzaprav senzacionalno vest, 
da je trener. avstrijskih ska
kalcev, izkušeni Bradi, prišel 
v nemilost. Z veliko radoved
nostjo sem preletel vrstice ne
kega domačega komentatorja, 
ki očitno ni naklonjen Brad- 
lu. Po vsem tem sem si lahko 
ustvaril sodbo, da le avstrij
ski novinarji niso naklonjeni 
Bradlu in mu med drugim

Tekst in slike: 
Marjan Lipar

očitajo, da ni znal pripraviti 
avstrijskega olimpijskega mo
štva tako kot zahteva tradici
ja. Spominjajo na Leodolter- 
ja, ki si je osvojil bronasto 
medaljo v Squaw Valileyu, da
nes pa razen mladega Preimla 
Avstrija nima tekmovalcev, ki 

'bi lahko posegli v sam olim
pijski vib. Kasneje mi je o 
vsem tem neljubem dogodku 
za avstrijski skakalni šport 
povedal tehnični vodja Emme- 
rlch Pepeunig, ki je zatrje
val, da »skakalnega proble
ma« ni več. Bradla je rehabi
litiral eden najvidnejših av
strijskih smučarskih funkcio
narjev prof. Rossener, ki je 
zastavil ves svoj ugled in vse 
svoje sposobnosti, da je da
nes Bradi še v Avstriji. Tudi 
skakalci so se zavzeli za svo
jega Bradla in pravijo, da ni 
njegova krivda, če Avstrijci 
nimajo takšnih uspehov kot 
na primer skakalci iz NDR. 
Mimogrede sem zvedel, da je 
Bradi ob teh novinarskih na
padih takoj sklenil pogodbo 
s Francozi, vendar jo Je kas
neje preklical in na željo tek
movalcev in prof. Rossenerja 
obljubil, da bo še naprej vod
ja avstrijskega državnega mo
štva.

Veliko zanimanje 
za bob, sankanje 
in drsanje!

Po navadi pri naštevanju 
olimpijskih disciplin kaj radi 
pozabljamo na nekatere pa
noge, ki pa so vendar za 
mnoge tekmovalce izrednega 
pomena, po drugi strani pa 
prav tako privabljajo, kot 
»popularne« smučarske disci
pline množice gledalcev. V 
Innsbrucku sem sl med dru
gim bežno ogledal tudi napra
ve za bob in hitrostno drsa

nje, medtem ko je proga za 
sankanje za zdaj še v končni 
izgradnji. Tu in tam so še 
malenkostni popravki, kaj ti 
vse je treba zgraditi tako 
kot zahtevajo mednarodna 
pravila, pa tudi sicer mora 
biti takšen objekt brez nevar
nosti in dostopen za gledalca.

Tehnični vodja za alpske di
scipline ing. Hubert Spiess je 
v nedeljo zvečer v tekmi na 
Bergiselu tudi o teh manj po
pularnih panogah govoril z 
velikim zanosom dn navduše
njem. Naj povemo, da je prav 
ta inženir vse do nedavnega 
imel dolžnost elektrificirati 
vse proge in vse druge na
prave v Innsbrucku.

— Za bob progo je bilo 
največ težav! Ce bi vam poka
zal načrte, kako so naši grad
beniki hiteli z zaključnimi de
li, bi si lahko ustvarili pra
vilno sodbo o tej zares zah
tevni gradnji z mnogimi za
voji, tribunami za sodnike in 
gledalce. Zraven so tu še elek
trične meritve na takšnih 
mestih, ki so najbolj dostopni 
za radovedne novinarje. Se
maforji opravljajo glavno de
lo.

Oh ledenem stadionu so 
zgradili posebno drsališče, ki 
je namenjeno hitrostnim dr
salcem. Prav oni dan so bili 
na treningu domačini, ki so 
preizkušali progo. Mnogi turi
sti so z velikim zanimanjem 
opazovali drsalce, ki so v ena
komernem ritmu merili, glad
ko ledeno ploskev.

Še nekaj ugotovitev 
iz Innsbrucka

Na splošno Jahko trdim, da 
je olimpijsko mesto nared. 
To pomeni, da so se pripra
vili ne samo organizatorji 
Iger, temveč tudi gostinci in 
turistična podjetja, ki priča
kujejo svojevrsten obisk. Pra
vijo, da ho v času olimpij
skih iger Innsbruck narasel 
za več desettisoč prebivalcev. 
Treba ho preskrbeti pred
vsem petične turiste, kajti za 
tekmovalce je poskrbljeno v 
olimpijskem naselju. S temi 
problemi se ubadajo mestni 
očetje, ki so prepričani, da 
bodo kos zahtevni nalogi. Bo
mo videli...

Še dve, tri misli o skakal
cih, ki so nastopili na prav
kar končani nemško-avstrijski 
skakalni turneji in ki so se 
predstavili tudi gledalcem iz 
Innsbrucka. Lahko rečemo, 
da je bil ta nastop kvalitet
nejši kot bo oni na olimpij
skih igrah na isti skakalnici. 
Razen Engana iz Norveške tol 
Neundorfa iz NDR, je bila 
dejansko zbrana vsa svetovna 
elita. Zanimiva je ugotovitev 
slovitega Engana, ki je še 
pred začetkom te turneje jav
no napovedal zmago Finca 
Kanikkonena. Kaže, da je Erj- 
gan dobro pretehtal sposob
nosti vseh in tudi svojo in se 
iz * previdnosti umaknil tej 
največji predolimpijski preiz
kušnji. Ker ni nastopil, je s 
tem izvedel določen psiholo
ški pritisk na ostale favorite,

ki danes dodobra poznajo 
drug drugega, le Engana ne. 
Tudi Neundorf se je pokazal 
v največjem sijaju na izbirnih 
tekmah za sestavo enotne 
nemške reprezentance. Finski 
vodja jn FIS sodnik Heikki 
Teljamo mi je oh neki prilož- 
nošti poudaril, da ima prav 
ta mladenič iz NDR velike 
možnosti za odlično uvrstitev 
na olimpijskih igrah. Ko go
vorimo o svetovni eliti sko
rajda nima pomena razprav
ljati o slogu poleta, temveč 
predvsem in samo o daljinah. 
Danes sodniki dobro ocenijo 
skakalce samo tedaj, če so 
skočili daleč. Trdijo namreč, 
da samo oni skakalec, ki do
bro odrine na mostu, razen 
posameznih primerov, tudi le
po leti on zanesljivo doskoči. 
Lep primer je naš Nahtigal. 
Ta skakalec je bil v zraku ze
lo lep in človek bi pričakoval, 
da mu bodo sodniki za slog 
prisoidili visoko oceno. Ker 
pa je bil njegov skok kratek, 
mu ni prav nič pomagal nje
gov miren in lep let skozi 
zrak, sodniki so ga ocenili s 
skromnimi 14 točkami! In 
vendar, ko primerjamo odlike

posameznikov, ne morem () 
mimo popolnih skakalcev š 
Sovjetske zveze (Nikolajev, 
Palčevski jn čakadze), Finsk$ 
(Kankkonen, Halonen, Imnio* 
nen), ZDA (Balfanz, Kotlar 
rek), Poljske (Przybyla, 
Sztolf), NDR (Lesser, Rede* 
nagel) in še in še, skratka 
saj jih je toliko, da pri oce
njevanju ne veš, katerega bi 
lepše ocenil. Vsi ti skačejo 
daleč in rekordi skakalnic sO 
v nenehni nevarnosti (Przyby« 
la na Bergiselu 95.5 m in Bi« 
schofshofenu 100 m!). Na 
Olimpijskih igrah verjetno ne 
bo novih rekordnih daljav V 
Innsbrucku, kajti že ta tekma 
je pokazala, da bodo FIS eks, 
perti zahtevali drugačen na
let, kar ho getovo zmanjšal«* 
daljave. Toda to so samo ugi
banja, dejstvo pa je, da Je 
danes vsa svetovna skakalna 
elita tako izpopolnjena kot še 
nikdar v zgodovini te smu
čarske discipline. V tem tre
nutku govoriti o olimpijskem 
zmagovalcu, je prav tako kot 
napovedovati ob visokem 
zračnem pritisku nov sneg ? 
olimpijskem Innsbrucku. TU 
je negotovost do končal

Finec Kankkonen — zmagovalec nemško-avstrijsko 
skakalne turneje



PRIZNANJE NAŠEMU HOKEJSKEMU SODNIKU

POTOVAMJE 
V TOKIO ZA 

450000 DUM!
Že danes skoraj vse svetovne potovalne in turistične agencije vabijo 

na izlete v Tokio. Seveda bodo ti izleti združeni z ogledom olimpijskih iger 
in zanimivosti dežele vzhajajočega sonca. Tudi pri nas že lahko zasledimo 
vabila za to potovanje, za zdaj samo še pri JAT in Kompasu.

Oglasili smo se v ljubljanski podružnici JAT, da bi nam o tem povedali 
kaj več. Žal je naša beležnica ostala prazna, ker v podružnici o tem še nič 
ne vedo. Ob drugi priložnosti mogoče kaj več. Pri Kompasu smo dobili prve, 
za zdaj le še okvirne informacije o potovanju v Tokio. Predvsem je važno 
kakšen bo odziv in zanimanje za takšno potovanje, da bi lahko potem storili 
vse potrebno. Po vsej verjetnosti bo Kompas prirejal potovanja z letali 
ljubljanskega podjetja AA in sicer čez Izrael, Indijo in Indokino v Tokio. 
Zanimalo nas je koliko bo veljalo takšno potovanje. Natančnejša vsota še

'fWy

Tudi ob podražitvi žičnic se je treba znajti

ALBERT KERK6S
SODI VIINNSBRUCKU!

Našim reprezentantom se 
bo na poti v Innsbruck pri
družil tudi hokejski sodni* 
Berti Kerkoš iz Celja. S tem 
je Kerkoš postal prvi jugo 
slovanski hokejski sodni«, ki 
je kdajkoli sodil na olimpij 
skih igrah. Brez dvoma je to 
zanj in za jugoslovanske sod
nike lepo priznanje. Zaradi te
ga smo ga tudi obiskali in se 
z njim pogovorili, seveda na 
eni od tekem v Ljubljani že 
njegov vesel obraz nam je 
povedal, da se . veseli peti v 
Innsbruck in da bo rad odgo 
varjal na naša vprašanja.

Kdaj se je vaša piščalka 
prvič oglasila na igrišču?

— Republiški sodnik sem 
postal že leta 1951, 4 leta poz
neje pa sem postal tudi zvez
ni sodnik.

Vaša prva mednarodna tek 
ma?

— Leta 1956. sem na Jese
nicah sodil tekmo med našim

državnim prvakom m nekim 
finskim moštvom.

Kako ste sprejeli vest, da 
boste sodili v Innsbrucku?

— Bil sem izredno presene
čen Veselo presenečen, seve
da! To je zame najlepše pri
znanje, obenem pa velika ob
veznost za še marljivejše delo 
v prihodnje

in sedaj?
— Skrbno se pripravljam 

na svoj olimpijski krst. Prid
no nabiram kondicijo, katere 
v Innsbrucku verjetno ne bo 
nikoli preveč. Seveda bi mo
ral čim več soditi, za kar pa 
do sedaj nisem imel možno
sti.

Ali ne sodite dosti tekem v 
zvezni Ligi?

— Do sedaj sem sodil samo 
tri. Obljubili so mi, da bom 
pred odhodom na olimpijske 
igre sodil še nekaj težjih te
kem. Upam, da se bo to tudi 
uresničilo,

Katero tekmo boste najprej 
sodili?

130 KIVI S KOLESOM 
ZA 15 KM PEŠ!

— Tega še ne vem Pred 
pričetkom iger bomo imeli 
vsi sodniki krajši seminar, na 
katerem bomo verjetno izve- 
deli, katere tekme bomo so
dili in kakšen bo kriterij.

Kaj si najbolj želite?
— Upam, da bom v Inns

bruck prišel dobro priprav
ljen in da ne bom razočaral. 
Življenjski uspeh pa bi bilo 
zame sojenje v A skupini!

Naš kratek razgovor je bil 
s tem zaključen. Našemu sod
niku »olimpijcu« je oko ne
prestano. uhajalo na ledeno 
ploskev, kjer so se igralci in 
njegova kolega pripravljali za 
nadaljevanje tekme. S sti
skom roke smo mu tudi mi 
zaželeli uspešen nastop v 
Innsbrucku in seveda uresni
čitev njegovega življenjskega 
cilja, sojenje v A skupini. 
Prepričani smo, da nas Ker
koš ne bo razočaral in da bo
mo lahko pisali o njegovem 
odličnem sojenju v innsbru- 
škem ledenem stadionu.

V zadnji številki smo lahko

taksno ceno bo kljub precej visoki številki verjetno vseeno dovolj zanimanja, ga tekača Jožeta Knifica m

Svetovni prvakinji v 
dvosedežnem kajaku 
na 500 m, Annemarie 
Zimmermann in Ros- 
with Esser (ZR Nemči
ja), sta se s svetovnega 
prvenstva v Jajcu vr
nili v domovino kot 
navdušeni ljubiteljici 
Jugoslavije in še pose
bej njenih specialitet.

CSSR: JUGOSLAVIJA 
V LETOŠNJEM LETU
Brez dvoma zanima vse pri

staše športa kakšna medna
rodna srečanja čakajo Jugo
slavijo. v letošnjem letu. Sko
raj nihče pa ne ve, kako 
sploh pride do teh srečanj in

na kakšen način potekajo 
razgovori za takšne priredit
ve. Zato danes o tem nekaj 
več besed.

to J0 ljubitelje atletike na- 
vedl°, da se spomnijo na po- 
(jofien podvig jugoslovanskega 
rel^rderja v teku na 10.000 
roetrov, Franca Cervama. Bilo 
je pred leti, ko ni bil Cervan 
niti rekorder niti znan atlet. 
Ker je študiral v Mariboru,' 
se je, čeprav po rodu z Do’ 
jenjske, vpisal v ŽAK Mari- 

V zveznem ekipnem tek- 
jflOfatiju je i moral Maribor 
nastopiti v Karlovcu. Bile so 
^.počitnice in Cervan je bil 
^ousa. Od kluba je dobil ob- 
vgepilo,-.naj, pride v KarJovac, 
kjer bo tekel na 10,000 in 5000

so že skoraj določeni, tako
da bo sodelovanje med obe- ouvu d*--- 'v-" - I ..
ma državama letos še precej "C Ttl^ šT pSii "rt P ^ k,etke? Ne! To 80 ce,ice za radijske reporterje ob veliki olimpijski skakalnici na Bergiselu, kjer se 
večje kot je bilo krni; V krat- ™ udobno potovanje, amoak bodo 8<iska,i ludi naši komentatorji

vtiiltcni atlet še pomislil ni
-- — -------- — - —- . na udobno potovanje, ampak

Pri roki imamo predlog kem bo prišlo. tudi do izme- je;«zel svoje kolo in,:še podal

KJK SO NOOOMETNI KLUBI?
Sem naročnik vašega lista in sem 

se odločil, da vam pišem. Zanimam se 
za vse športne panoge, najbolj pa sem 
seveda vnet za nogomet in hokej na 
ledu. 2e nekaj let zasledujem pod- 
zvezna nogometna tekmovanja v Slo
veniji. Letošnje leto sem opazil, da v 
teh ligah ni nekaj vodilnih klubov kot 
Tomos iz Kopra, Branik iz Nove Go
rice, Borec iz Novega mesta itd. Vem, 
da so nastopali na različnih turnirjih 
v svojih okrajih, toda letos jih ni 
med ostalimi. Ne vem, ali so se raz- 
formiraii ali kaj? Vem za primer Je
senic, ki danes spet nastopajo, čeprav 
nimajo več toliko uspeha. Morda so 
se nekateri klubi preimenovali ali pa 
združili z drugimi.

Viljem Grčar, Trbovlje 
Najprej nekaj besed o nogometnih 

klubih, o katerih sprašujete in kot 
kaže,- jih tudi dobro poznate. Kon
kretno naj vam odgovorimo, kako je 
z moštvi, ki ste jih imenovali v pis
mu: Tomos iz Kopra tekmuje redno 
v kopersko-bujski ligi. Branika iz Nove 
G-orice ni več, ker so se nogometaši 
razšli, Borec iz Novega mesta pa je 
tekmoval svoje dni v podzveznem 
tekmovanju, toda danes ko te podzve- 
ze ni več in ker je bil Borec vojaški 
klub, nima več možnosti nastopanja, 
ker so kraji, kjer bi moral nastopati 
v novi podzvezi, preveč oddaljeni od 
Novega mesta. Za ostale klube,” ki jih 
sicer niste imenovali, naj vam pove
mo, da nekateri sicer obstajajo, pa 
nastopajo v drugih ligah, nekaj pa 
jih ni več, ker so se razformirali.

O PEČARJU SMO PISALI 
Sem vnet pristaš zimskega športa, 

zato me zelo zanima, kaj je z našim 
Pečarjem? Slišal sem, da si je zlomil 
nogo in bi zdaj rad vedel, kdaj bo spet 
začel trenirati in če ho sploh še tek
moval? Vsem v uredništvu želim ob 
tej priložnosti uspehov polno novo 
leto!

Krašek Friderik, 
V. p. 1552/9 Beograd 

Ce ste prebrali našo prvo številko 
Poleta v novem !etu, ste gotovo zasle
dili na 3. strani obširni razgovor na
šega novinarja s popularnim Pečarjem. 
Fant si je zlomil nogo, vendar je .že 
okreval, nastopati pa ne. bo mogel do 
prihodnje sezone.

Mariborčani se pripravljajo...
Mariborčani bodo v spomladanskem delu prvenstva 

II. zvezne nogometne lige nekoliko močnejši. To lahko 
Kapišemo po prvem treningu »vijoličastih«, ki je bil po 
20-dnevnem počitku na sporedu v torek popoldne na s 
snegom pokritem igrišču v Ljudskem vrtu.

Med standardnimi igralci mariborskega drugoligaša 
Smo opazili tudi dva novinca: Timotijeviča, odlično krilo 
banjaluškega Borca (prej Veleža) in Aničiča, obrambnega 
Igralca drugoligaša iz Bora. Po besedah tehničnega vod
stva mariborskega drugoligaša sta oba igralca še na pre
izkušnji, pričakujemo pa lahko, da bosta že na spomlad 
Okrepila domače moštvo, posebej še, ker Grubišič in Pro
sen v prvih tekmah spomladanskega dela prvenstva še 
nimata pravice nastopanja.

Pred kavarno »Astorio«, tradicionalnim zbirališčem 
mariborskih nogometašev, smo opazili tudi znana igralca 
zagrebške Trcšnjevke Vučkova in Balenta. Kot smo izve
deli, pa imata oba igralca še pogodbe z zagrebškim prvo

ligašem, tako da o prestopu vsaj za zdaj še ne moremo 
poročati.

Do 2. februarja se bodq„ mariborski nogometaši pri
pravljali v Ljudskem vrtu, tedaj pa bodo odpotovali na 
daljše priprave na Hvar.

START TUDI 
PRI OLIMPIJI

Tudi nogometaši ljubljanske Olimpije so pričeli s 
treningom tako kot so sklenili ob zaključku prvenstva. 
8. januarja so se zbrali v Ljubljani spet vsi igralci Olim
pije in pričeli s treningom. Najprej je bilo na vrsti testi
ranje, zdaj pa trenirajo, dvakrat ng. dan, dopoldne v 
telovadnici, popoldne na prostem. Nogometašem se je 
pridružil tudi Vavpetič, ki se je vrnil iz JLA.

sodelovanja med različnimi 
ekipami CSSR in Jugoslavi
je v letošnjem letu. SOFK 
Jugoslavije in Zveza športov 
CSSR . sta namreč izdelaii 
vsaka svoj predlog sodelova
nja za celo leto. Po tem bo 
prišlo do izmenjave delegacij

njave obeh delegacij in upaj
mo, da se bodo sporazumeli 
za srečanje v vseh naštetih 
športnih disciplinah.

Prav te dni bo odpotoval 
v Berlin kot član delegacije, 
ki bo podpisala protokol so
delovanja med NDR in Ju-obeh zvez, ki bosta. po skup

ni razpravi podpisali protokoi Slavijo tudi organizacijski
- - . . cAlrroeor VTRTS MarkO ROŽ-

j^ ge tako kratko pčit od No- 
veg$ mesta do Kari ovca. Pa 
ne oekaj dni prej, ampak na 
daJi tekmovanja je startal 
najprej-na 65 km dolgo kole- 
safsk° »dirko« čez Gorjance 
pC)tem pa uspešno startal na 
10.0M m. Kljub za njegove 
tgdsnje priprave . odličnemu 
re0ultatu ni bil v nedeljo nič V prihodnjein tednu bomo na te-

icb-i r-Fr, (-1V. ,1 „ 11 ____ l__ a

o sodelovanju med obema 
državama na športnem po
dročju.

Že naprej so. zagotovljena 
tisti srečanja, ki sta jih pred
lagali obe zvezi, zato pa je 
več govora o posameznih sre
čanjih, ki jih predlaga ena 
ali druga zveza. V letošnjem 
letu bo prišlo do srečanj v 
kajakaštvu, judu, nogometu, 
plavanju, rokometu, namiz
nem tenisu, veslanju, tenisu, 
kolesarstvu, smučanju, odboj
ki, atletiki, boksu, košarki, 
kegljanju, jadralstvu in moto 
športu v Jugoslaviji in CSSR. 
Koledar in kraj tekmovanja

sekretar ZTKS 
man.

Recept za naše skakalce ifl n-Bh0V sIab odriv

• , “ ” . * icuiiu i/vmu na te-utjHjen, je dobro tekel še kvizijskih zaslonih gledali nasled- 
5()0<) m in se potem vrnil do- nJe Prireditve:
„10V S kolesom. 15- januarja od 12.55 do 14.00:

smuk ali veleslalom, Badgasteln;
16. januarja od 12.25 do 15.00: 

slalom, Badgasteim
17. januarja od 22.00 do 23.00: 

evropsko prvenstvo v drsanju, Gre- 
noble;

18. januarja od 12.55 do 14.00: 
smuk ali veleslalom, Kitzbtihl;
— 22.00 do 23.00: evropsko prven
stvo v drsanju, Grenoble;

19. januarja od 9.55 do 11.30 m 
od 12.35 do 15.00: slalom, Kitzbiihl; 
21. in 23. januarja je predviden 
prenos hokejskih tekem švedska : 
CSSR, obakrat ob 19.30. če ne 
bo direktnega prenosa, bo televi
zija verjetno predvajala posnetke 
šele ob 20.30. Razen tega lahko 
najnovejša poročila zasledujete tu
di vsako nedeljo v športnih poro
čilih od 19.00 do 19.10.

Televizijski spored bo morda še 
kaj spremenjen.

Seefeld 
brez snega
To je Seefeld, kjer bodo 
čez 14 drii IX. zimske 
olimpijske igre. Sicer ved-* 
no zasneženi Seefeld je 
bil 5. januarja takšen, ka-* 
bršnega vidite na našem 
posnetku. Človek bj.. mi-i 
slil, da je prišel na letni 
oddih, ko sonce privablja 
turista s hotela na zelena 
pobočja. Avstrijci so pre-i 
plašeni, saj ne vedo, kako 
bodo rešili ta naravrti pro-* 
blem, pa čeprav imajo na 
razpolago vse pripomočke' 
sodobne tehnike z elek-i 
tronskimi možgani vred.’

,, j-rr - , v

, *; Zabjak spomladi se
v vratih Olimpije

Nogometaši Maribora kar na snegu nabirajo moči za novo sezono

O nogometaših slovenskih 
zveznih ligašev je vsak dan 
vse polno novic. Iz vseh mo
gočih virov, zanesljivih in ne
zanesljivih se širijo govorice 
o odhodu ali prihodu tega ali 
onega nogometaša. Te dni se 
je v Ljubljani razširila vest, 
da bo vratar Olimpije Žabjak 
spomladi odšel v JLA. Po ne
sreči Eriča, ki spomladi še ne

bo sposoben za igro, bi tako 
ostal Istenič sam.

Da bi zvedeli resnico o 
tem, smo dvignili telefonsko 
slušalko in poklicali tehnične
ga vodjo Olimpije tov. Elzner. 
ja. Ko smo ga vprašali, ali 
gre Žabjak res v JLA, nas je 
namesto odgovora vprašal, 
kje smo spet to zvedeli. Zago

tovil nam je, da bo tudi spo
mladi vratar Žabjak stal v 
vratih Olimpije in da o kakrš
nemkoli odhodu v JLA ni bilo 
niti govora. Do konca prven
stva bo torej Olimpija lahko 
igrala v svoji najboljši posta
vi s standardno obrambo. 
Vratar Zabjak bo letos sicer 
odšel pa odsluženje vojaškega 
roka v JLA, toda šele jeseni.

3 d

1 I

•o umetnem drsališču v 
Mariboru je bilo napisanih že 
mnogo kritičnih besed. Prav 
sedaj smo sredi zimske sezone 
o mariborskih hokejistih na ni 
ne duha ne sluha. Zakaj?! Ra-- 
log je cisto enostaven. Nimajo 
kje vaditi! Zato skoraj smešno 
zvem vest, da mariborska »Me
talna« dela na ljubljanskem 
umetnem drsališču, v kratkem 
pa bo začela graditi podoben 
zimskošportni objekt tudi v 
Subotici. Medtem si bo »Me
talna« gotovo nabrala še več 
izkušenj za gradnjo takšnih 
objektov in na vrsto bodo pri
šla tudi druga jugoslovanska 
mesta, Morda tudi enkrat Ma
ribor . . . Morda?!

!!•
Ker smo sredi zime, ne

koliko čudno zveni 
bomo kmalu pričeli

vest, da 
tekmo-

vanji tudi plavalci. Pa vendar

Je vest resnična. 8. februarja 
bo na sporedu že I. ko!o zim
ske plavalne lige, v kateri bo
do sodelovali plavalci reškega 
Primorja, kranjskega Triglava, 
Ljubljane in mestne reprezen
tance Zagreba. Razen Ljublja
ne, ki bo gostovala v Kranju, 
imajo vsi ostali klubi odlične 
zimske bazene. Tako bodo lah- 

tlJdi najboljši jugoslovan
ski plavalci delali vse leto v 
vsaj približno takšnih pogojih 
kot drugje na svetu. Upajmo 
da se bodo tudi sadovi zimske
ga dela kmalu pokazali,

#•
• Vratar Hokejistov Olimp! 

je Gale je tudi sicer fizično 
močan fant in zna svojo moč 
porabiti tudi drugje in ne sa
mo na igrišču. Prav zaradi te
ga so si ga njegovi klubski 
kolegi med zadnjo turnejo po 
Zahodni Nemčiji krepko pri

voščili. V veliko potovalno tor
bo, kakršne imajo hokejisti, 
so mu vtaknili tudi 8 kg težak 
del zavore železniškega vugo- 
na! pa teSa n* niti občutil. »Iz
najdljivo« ga je pretihotapil v 
Jugoslavijo in njegovi klubski 
tovariši so se seveda do solz 
nasmejali. Lahko bi rekli, da 
Gale dobro pomaga jugoslo
vanskim železnicam in tihota
pi v Jugoslavijo nadomestne 
dele za njihove vagone.

*

• že sedaj imamo v Evropi 
pravo poplavo vseh mogočih 
pokalnih tekmovanj. Po zad
njih vesteh tudi padalci nočejo 
ostati brez svojega pokala — 
Ustanovili so Evropski zimski 
padalski pokal in na prvem 
tekmovanju so ga osvojili 
Švicarji pred Avstrijci, Nemci 
in Italijani.

« Obiskovalci zimskih olim- 
pijskih iger bodo prav gotovo 
morali za vsako uslugo seči 
globoko v žep. Cene, v olimpij
skem mestu niso majhne in 
zato se mnogi upravičeno sjira- 
šujejo, kako bodo preživeli ti
stih nekaj dni v Innsbrucku 
Že sedaj so v nekaterih lokalih 
cene prav astronomske. Posa
mezni lastniki restavracij, bi
fejev in gostiln delajo s cena
mi kar hočejo. Da bi to koli
kor toliko omejili, je pred 
kratkim posebna komisija ob
šla skoraj vse lokale in se sa
ma prepričala o pretiravanju 
lastnikov pri navijanju cen. Ta 
obisk za lastnike ni bil naj 
bolj razveseljiv. Ko so člani 
komisije pojedli svoje obroke, 
niso plačali astronomskih cen. 
temveč so lastnikom lokalov 
lepo zaračunali velike denarne 
kazni zaradi previsokih cen.

Upajmo, da jim bo na ta na
čin uspelo vsaj malo omiliti 
razmere v Innsbrucku in da 
turistov ne bodo ožemali ka
kor bi hoteli. #

• V okvirju stanovanjskih 
skupnosti so si pionirji v Ce
lju sami uredili 7 hokejskih 
igrišč manjših dimenzij. V teh 
dneh bodo bričeli tekmovati v 
pravi mojstri pri urejanju teh 
občinski pionirski hokejski li
gi. Celjski pionirji so postali 
»umetnih« drsališč.

• Komisija za odbojko pri 
OZTK Celje je pred dnevi pri 
redila dvodnevni seminar za 
odbojkarske sodnike. Od 12 
prijavljenih kandidatov se je 
seminarja udeležil samo pre
davatelj tov. Rajko Šugman 
iz Ljubljane . . .

• Pri nas imamo že tako ali 
tako majhno Število žičnic, pa 
še tiste, ki so, ne delajo ved
no tako kot bi bilo treba. — 
Pred kratkim so v Kranjski go
ri zopet odprli majhno vlečni
co, katere so se razveselili vsi 
obiskovalci tega našega zim
skošportnega središča. To pot 
se je graditeljem oziroma pro
jektantom spet zataknilo. Sla
bo so preračunali moč motor
jev in obremenitev žičnice. — 
Danes, ko žičnica deluje, mora 
vsako drugo sidro ostati praz
no, v nasprotnem primeru vse 
skupaj obstane in smučarji še 
vedno lahko hitreje pridejo 
peš na vrh. Torej Še en »velik 
uspeh« in dobrodošla pridobi
tev za Kranjsko goro.
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(Med pisci tudi: Pele, Wdter# Lctuer...
Na tujih knjižnih trgih se 

pojavlja vedno večje število 
zvezkov iz tako imenovane 
športne literature, kjer ne 
gre za strokovne priročnike 
ali kaj podobnega, ampak 
za knjige, ki večinoma v re
portažnem slogu obravnavajo 
športne dogodke ali pa so 
biografije znanih športnikov. 
Manj pogosta pa so dela, bi 
bi si lahko lastila naziv 
športno leposlovje. V nasled
njih vrsticah homo predsta
vili vrsto novih knjig, ki so 
v zadnjih nekaj mesecih leta 
1963 izšle na nemškem jezi
kovnem področju. V prihod
nje pa se homo preselili še 
tudi na druga jezikovna po
dročja.

Znani zahodnonemški novi
nar, radijski in TV komen
tator Heinz Magerlein ob

javlja pod naslovom »Nepo
znani — zasmehovani — obo
ževani 32 portretov svetovno- 
znanih športnikov, ki jih 
predstavlja nekako tako kot 
je to povedal v naslovu za 
vso knjigo. Za moto je vzel 
izjavo svetovne prvakinje v 
umetnem drsanju Sijoukje 
Dijkstra, ki pravi takole: 
»Kdor hoče na nekem pod
ročju storiti nekaj res veli
kega, lahko stori le to. Res
nično velik dosežek povsod, 
ne le v športu, je tako težko 
doseči, da za kaj drugega ne 
ostane več. časa.«

114 mož je preživelo, 114 v 
25 letih, 25 mož pa se je v 
28 letih smrtno ponesrečilo. 
To je žalostna bilanca.« Ne
kako tako pričenja znani al
pinist Toni Hiebeler svojo 
zgodbo o vzponih čez severno

t
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OLIMPIJSKI BILTEN

DOMA

- Menijo, da bodo imeli naši tekači v Innsbrucku velike 
težave z mazanjem smuči. Povedati je treba, da morajo 
naši tekmovalci sami kupovati v tujini maže, te prepotrebne 
pripomočke za dosego uspehov na tekmovanjih. Na splošno 
se posvečamo premalo tej obvezni tekaški umetnosti, ki se 
je pri mnogih vrhunskih tekmovalcih v tujini že razvila v 
pravo znanost, Kako malo se ukvarjajo naši tekači s to 
stvarjo, je bilo videti na nedavnem tekmovanju v Mojstrani, 
kjer so naši zaostajali prav zaradi teh težav (Cveto Pavčič). 
Naš zvezni trener bi moral imeti v Innsbrucku tri pare 
najboljših smuči, različno mazane, s katerimi bi preizkusil 
sneg in maže, toda ...

»Nenad Milosavljevič je največji kandidat za zlato me
daljo na olimpijskih igrah v Tokiu!« je izjavil priznani sov
jetski boksarski strokovnjak Gradopolov beograjskim bo
ksarjem, ki so nedavno gostovali v Leningradu in Moskvi, 
potem ko je Milosavljevič v velikem slogu premagal mojstra 
športa in največji sovjetski up za Tokio, Genadija Koko- 
škina. Velik aplavz' leningrajskega občinstva in enoglasna 
odločitev (60:58, 60:57, 60:57) sodnikov sta bila dokaZj da 
je 20-letni Nenad res velik mojster ringa. Tudi v drugem 
srečanju Partizanovih boksarjev je Milosavljevič proti zna
nemu Gončarovemu odlično boksal in je vodil po točkah, 
vendar ga je sodnikova odločitev, ki je presenetila vse, 
zaustavila. Sodnik ga je namreč diskvalificiral, češ da je 
prejel premočan udarec.

Zvezni boksarski kapetan Sava Tarana je določil kandi
date za olimpijske igre v Tokiu: Petrič (bantam), Hribar 
(lahka), Milosavljevič) lahka), Benedek (poiveiter), Vranje- 
ševid (polsrednja), Jelesič (srednja), Trifunovič (težka). 
Mnoge ja začudila odločitev, da sta med kandidati Hribar 
in Trifunovič, ki sta doživela to sezono več porazov proti 
nepomembnim nasprotnikom. Zakaj ni med kandidati Mirko
viča (mušja) in Sretenoviča (težka), se sprašujejo nekateri.

NA TUJEM

Po zmagi mednarodno skoraj nepoznanega Švicarja 
Bruggmanna v veleslalomu v Hindelangu je v slalomu zma
gal Francoz Bonlieu pred Avstrijcem Stieglerjem in Ameri
čanom Kiddora.

Na tekmovanju v smučarskem teku na 10 km v Mori je 
zmagal Janne Stefansson v času 34:36 pred Aspom 34:47 in 
Stenguistom (vsi švedska). Italijan Bacher je bil deseti in 
je zaostal 1:39. Dan pozneje, ko je bilo tekmovanje na 21 km 
v Limi je bil najhitrejši Norvežan Lundemo s časom l;i0:41 
pred Jernbergom, Anderssonom in Samuelssonom (vsi 
švedska). Italijan Stuffer je bil deseti.

Francoski smučarski »papež« Honore Bonnet je že 
izbral, čeprav še ne dokončno, tekmovalce za Innsbruck. 
V vseh treh panogah bosta nastopila Perillat in Kil]y, v sla
lomu Bonlieu in Melguiond (ali Stamos ali Arpin), v vele
slalomu Mauduit in Arpin (ali Bonlieu ali Lacroix), v smuku 
pa Lacroiv in Vioilat.

Tudi Sovjetska zveza je že določila alpske smučarje 
za olimpijske igre in sicer: moški — Taljanov, Melnikov, 
Monastirev, šejin in Ivanov; ženske — Kabina in Sidorova,.

Francoska vlada je obvestila Mednarodni olimpijski Ko
nji:,-. da zagotavlja vstop športnikom vseh držav v kolikor 
bi bile olimpijske zimske igre leta 1968. v Grenoblu, ki 
je eden od resnih kandidatov za organizacijo teh iger.

V skupni nemški ekipi hitrostnih drsalcev za igre v 
Innsbrucku bo 8 tekmovalcev in tekmovalk iz NDR in 5 
iz ZRN.

Olimpijska hokejska reprezentanca Kanade je v Sudbu- 
ryju premagala reprezentanco ČSSR s 4:0.

Letošnje srečanje alpskih smučark v Grindelwaldu je 
obsegalo zaradi slabih vremenskih razmer le tekmovanji 
v slalomu in veleslalomu' ki sta dali naslednje rezultate: 
slalom — 1. M. Goitschel (Franc) 11.02, 2. Hecher (Avstr) 
114.99, 3. Haas (Avstr) 115.40, 4. Sandvik (Norv) 116.29, 
5. Meyers (ZDA) 116.32, 28. Fanedl (Jug) 125.18, 36. Ankele 
(Jug) 151.14; veleslalom — 1. Saubert (ZDA) 1:37.38, 2. 
Hecher (Avstr) 1:39.35, 3. M. Goitschel (Franc) 1:41.38, 
4. Famose (Franc) 1:41.50, 5. Riva (Ital) 1:42.35, 48, Ankele 
(Jug) 1:54.30, 63. Fanedl (Jug) 2:00.12.

Končana so tudi izbirna tekmovanja za sestavo nemške 
ekipe za biatlon in klasično kombinacijo. Startali bodo — 
v biatlonu tekmovalci NDR Richel, Riiter, Klopseh in Schna- 
bel, v kombinaciji pa Thoma (ZRN), Dietel, VVeisspflog, 
Mcinel (NDR) in Mohvvald (ZRN).

steno Eigerja. Ta knjiga je 
pravzaprav nekakšno nada
ljevanje Eigerjeve zgodovine, 
ki jo je pred mnogimi leti 
napisal Heinrich Harrer, ki 
je kot prvi premagal to ste
no.

Tudi športniki sami cesto 
posegajo po peresu oziroma 
pisalnem stroju. Tako je sto
ril tudi svetovni rekorder v 
teku na 110 m z ovirami Mar
tin Lauer. »Ali si hočeš po
staviti spomenik? To je hilo 
lakonično vprašanje mojega 
očeta, ko sem z njim govoril 
potem, da bom napisal take 
vrste knjigo. Prestrašil sem 
se in se skoraj istočasno tu
di spomnil, da sem imel že 
v mladih letih neprijetno na
vado, postavljati neprijetna 
vprašanja. Tokrat sem moral 
postaviti vprašanje svojih 
'bodočih dni. Vprašanje: Kaj 
hočeš s to knjigo reči?« Ta
ko pravi znani atlet sam o 
»rojstvu« svojega dela, ki je 
v bistvu bolj fotografski al
bum njegovih športnih doži
vetij, opremljen s kratkimi 
komentarji, ki jih nekateri 
kritiki imenujejo že skoraj 
filozofske. Ne gre torej za 
avtobiografijo, ampak bolj 
za Lauerjav pogled na same
ga sebe in vse tisto, kar se 
je v letih športne slave oko
li njega dogajalo.

»Dvakrat svetovni prvak«, 
je naslov knjige, M jo je za 
zakladnico športnih biografij 
ali bolje rečeno avtobiogra
fij prispeval avstrijski smu
čar Karl Schranz. Ne glede 
na to, da je imel preprosti 
fant z Arlberga očitno izur
jeno roko kot pomoč pri pi
sanju, se njegova knjiga še 
vedno bere preprosto in pri
jetno, ko nas vodi s tekmo
vanja na tekmovanje, vmes 
pa najde tudi še čas, da se 
predstavi tudi zasebno.

Mimogrede . naj omenimo 
še, da je Pelejeva avtobiogra
fija »Jaz sem. Pele« že tudi 
prevedena v več evropskih 
jezikov, med ostalim tudi v 
nemščino. Nekatere izvlečke 
iz te knjige smo zasledili tu
di že pri nas.

še bd lahko naštevali. Go
vorili bi lahko o knjigi nem
škega nogometnega reprezen
tanta Hansa Schaferja »Tisoč 
iger, tisoč golov«, nadalje 
znanega švicarskega kolesar
ja Ferdinanda Kiiblerja »Tre
ning — borbe — velike zma
ge«, potem zopet novo delo 
najplodnejšega, športnega pi
satelja zadnjih let Fritza Wal- 
terja, ki se predstavlja to
krat s knjigo »Tako sem de
lal jaz« (tej knjigi bi lahko 
rekli skorajda abaceda nogo
meta, napisana pa je tabo, da 
nikomur ne pride na misel, 
da ima- pred seboj učbenik). 
Spisek bi lahko nadaljevali, 
vendar naj bo za tokrat do-

N. kratko - N. kratko - Na kratko - Na kratko - Na kratko

volj, v eni prihodnjih številk 
pa bomo predstavili še druge 
novitete na športnem knjiž
nem trgu.

DOLOČENI DATUMI 
ZA [TROPSKI POKAL

Za četrtfinale evropskega nogometnega pokala 
državnih prvakov so določeni naslednji termini:

MILAN : REAL MADRID - 29. januarja v Ma
dridu in 12. ali 19. februarja v Milanu.

EINDHOVEN : ZtlRICH - 4. marca na Nizo
zemskem in 11, marca v Zurichu,

PARTIZAN (Bgd) : INTERNAZIONALE (Mi
lano) — 4. marca v Beogradu in 11. marca v Milanu.

DUKLA (Praga) : BORUSSIA (Dortmund) — 4.
marca v Pragi in 18. marca v Dortmundu.

975 ur na ledu (v enem letu)
Gospod in gospa Harbord iz Brixtona že vrsto let kaj malo videvata svojo 

hčerko Jacqueline. Od 11 leta trenira umetno drsanje na drsališču Streatham 
in to po pet ur dnevno, 5 dni v tednu in 39 tednov v letu, torej na leto skupno 
975 ur. V devetih letih, Jacqueline jih bo letos že dvajset, se je nabralo res lepo 
število ur.

Harbordova je ena najboljših drsalk Velike Britanije in bo najbrž nasto
pila tudi na olimpijskih igrah v Innsbrucku. Vendar pa to ni tisto zaradi česar 
govorimo o njej. To delamo zato, ker je najbrž kar težko najti mladega človeka 
s toliko raznimi interesi. Jacqueline tudi smuča in plava, hodi na baletne vaje, 
dobila je srebrno medaljo na tekmovanju v latinskoameriških plesih, opravila 
je šoferski izpit, tekmuje tudi v sabljanju, igra hokej na kotalkah in še nekatere 
športne panoge so ji v šoli bile prav priljubljene. Toda nikar ne mislite, da je 
sedaj naštevanja konec: za domače potrebe šiva zavese, ljubi skoraj vse vrste 
glasbe, razen »najtežje« klasike, odlično uporablja magnetofon.

Na vprašanje, če je vendar kaj na svetu, kar ji ne ugaja je takoj odgovo
rila: »Da, to da moram iti zvečer spat.«

J

Bivši svetovni boksarski prvak težke kategorije Floyd Patter- 
son je premagal v Stockholmu Italijana Amontija s knock outom 
v S. rundi.

Ameriški tekač na kratke proge Bob Hayes je na tekmovanju 
v Miamiju izenačil svoj svetovni rekord v teku na 100 y s časom 9.1, 
vendar ta rezultat ne bo priznan kot rekord, ker je imel Hayes 
podporo vetra več kot 4 m na sekundo, medtem ko je dovoljena 
meja največ 2 m na sekundo.

11 držav se je prijavilo za evropsko prvenstvo v umetnem 
drsanju, ki bo od 13. do 19. januarja v Grenoblu. Sodelovale 
bodo: ZR Nemčija, Avstrija, Belgija, Francija, Velika Britanija, 
Madžarska, Italija, Norveška, švedska, Švica in Sovjetska zveza.

Rod Laver, do lanske sezone vrsto let najboljši teniški »ama
ter« na svetu, je zmagal na prvenstvu avstralskih profesionalcev 
s finalno zmago nad Hoadom s 7:5, 3:6, 6:0.

V košarkarski tekmi za pokal Evrope je v Pragi reprezentanca 
ČSSR premagala Francijo z 72:69 (38:32).

V Veliki Britaniji so končno dobili odgovor na vprašanje, 
kateri nogometni klub je najslabši v vsej deželi — ali Beeston 
Wanderers ali Whitford United. Spor so rešili tako, da sta obe

moštvi igrali tekmo med seboj in zmagal je Whitford s 3:2. Pora
ženci so dobili posebno plaketo z napisom »vsak, ki je krvoločen, 
ni dober« in leseno žlico. Celoletna bilanca: 16 tekem, od tega ena 
neodločena in 15 izgubljenih pri razmerju golov 17:199. Povprečno 
število gledalcev v letu 1963 — 8.

V številnih državah še nadalje izbirajo najboljše športnike 
leta 1963. Zopet nekaj zmagovalcev takih anket: Madžarska — dvi
galec uteži Veres, Luksemburg — atlet Haupert, ZR Nemčija — 
plavalec Hetz, ČSSR — veslač Kozak.

Najboljši kolesar leta 1863. se na smučkah ni preveč dobro 
znašel. Med počitnicami v St. Gervaisu je tako nesrečno padel 
pri smučanju, da si je krepko poškodoval vezi v kolenu in gležnju 
in bo moral najmanj 15 dni počivati.

V ZR Nemčiji imajo posebno združenje »sprehajalcev«, ki 
ima za seboj 8 mesecev delovanja. V tem času se je 22.436 ljudi 
v starosti od 6 do 83 let potegovalo za značke »zlati, srebrni ali 
bronasti čevelj«, ki jih dobijo udeleženci za 300, 200 ali 100 ur 
sprehajanja. Med najnovejšimi vpisanimi udeleženci je tudi dr. Kon
rad Adenauer, ki bo s svojimi 88 leti najstarejši »tekmovalec« oz. 
bolje rečeno »sprehajalec«.
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IV. MEDNARODNI KOŠARKARSKI TURNIR OLIMPIJE

TROFEJA SPET V LJUBLJANI
Tretja zmaga Olimpije - Daneu najboljši strelec 
in igralec turnirja - Spartak : Lokomotiva 74:72 
(27:36) - Olimpija : Fonte Levissima 96:92 (46:44) 
- Fonte Levissima : Lokomotiva 80:79 (31:40) - 
Olimpija : Spartak 112:85 (67:44) - Vrstni red: 
Olimpija, Spartak, Fonte Levissima, Lokomotiva - 
Mednarodni sodnik Janko Kavčič sodil petstoto 

tekmo

Ljubljana, 12. jan. Včeraj 
zvečer je bil- v veliki dvorani 
GR zaključen dvodnevni 
mednarodni košarkarski tur. 
nir Olimpije. To je bil že 
četrti mednarodni novoletni 
tumir za zlati prehodni po
kal mesta Ljubljane. Na tur
nirju so razen Olimpije na
stopili še zadnji zmagovalec 
Lokomotiva iz Zagreba, 
Spartak iz Sofije ter Fonte 
Levissima iz Cantuja. Ta 
tradicionalna prireditev je 
povsem uspela, saj smo lah
ko zadovoljni s tako prika
zano igro nastopajočih mo
štev kot z organizacijo same 
prireditve.

Moči nastopajočih so bile 
bolj ali manj izenačene. To 
kažejo tudi tesni . rezultati 
posameznih srečanj, razen fi
nalne tekme, ko je Olimpija

Občni zbor okrajne šahov
ske zveze Ljubljana — Utr
jevanje, razširjanje in po- 
glablanje šahovskih organi
zacij v komuni (v sodelova
nju z občinskimi zvezama za 
telesno kulturo) ter skrb za 
šahovski podmladek kakor 
budil nadaljnje širjenje ša
hovske igre med delovne lju
di in njihovo vključevanje v 
klube so bile glavne teme v 
poročilih in razpravi na ob
čnem zboru OšZ Ljubljana. 
— Izvoljen je bil tudi nov 
odbor z Martinom Janžkom 
kot predsednikom in Stane
tom Samoborom kot tajni
kom.

Conski turnir v Kecskeme- 
tu — Od sobote teče v Ke- 
cakemetu na Madžarskem 
tretji in zadnji evropski con
ski turnir FIDE (brez SZ 
kajpak). Med 16 igralci sta 
tudi dva Jugoslovana, vele
mojster Matanovič in med
narodni mojster Damjano
vič. Velemojstrski naslov 
imajo še Bilek in Szabo (oba 
Madž), Pachman (CSSR) in

po hudi borbi v prvem delu 
igre, nato v finišu gladko 
premagala Spartaika in se mu 
tako oddolžila za poraz pre
teklega leta v Skopju. Priča 
smo bili tudi dvem povsem 
različnim šolam košarke. 
Bolgari, ki imajo v moštvu 
večinoma starejše prekalje
ne igralce, so igrali premiš
ljeno in počasneje ter s svo
jo izkušenostjo skoraj vsa
kokrat ukanili svojega tek
meca. Tako jim je uspelo 
v finišu v srečanju z Loko
motivo dobiti takorekoč že 
izgubljeno tekmo. Za ta po
dvig je bil prav gotovo naj
bolj zaslužen znan repre
zentant Mirčev, ki je vstopil 
v igro proti Lokomotivi šele 
v zadnjih minutah igre. Mir
čev je ponovil odlično igro 
tudi včeraj proti Olimpiji, 
ko je dosegel kar 41 točk. V

Tringov (Bolg), ki sodijo 
skupaj z Matanovičem tudi 
tudi med najresnejše kan
didate za prva tri mesta, ki 
vodijo na medconski turnir 
za svetovno prvenstvo. V 
prvem kolu sta Matanovič in 
Damjanovič igrala med se
boj in remizirala.

26. turnir v Beverwijku — 
Na velemojstrskim turnirju 
v tem nizozemskem železar
ske mmestecu imajo za sabo 
že štiri kola, vrstni red pa 
je tak-le: Keres (SZ) in Por- 
tisch (Madž) 3,5, Nej (SZ) 
3 (1), Larsen (Dan) 3, Ivkov 
2,5 (1), Darga (ZRN) 2,5,
Parma 2 (1) itd. Jugoslovana 
sta igrala doslej tako-le:
Ivkov : van Sheltinga 1:2, 
Zuidema (oba Niz) 1, Bobo- 
cov (Bolg) 1.
Parma : van den Berg (Niz) 

• 1, Larsen (Dan) 1:2 in Darga 
(ZRN 1:2.

Troboj za svetovno prven
stvo — Ob polovici troboja 
za naslov letošnjega prvaka 
SZ vodi Stein z 1,5 točke

srečanju z Olimpijo so Bol
gari presenetili tudi s hitro 
igro, saj so z nepričakova
nimi protinapadi precej zbe
gali obrambo Ljubljančanov. 
Nasprotno Bolgarom so vsa 
ostala moštva igrala mnogo 
bolj zaslužen znani repre- 
goslovanskima predstavniko
ma Lokomotivi in Olimpiji se 
je poznalo, da že delj časa 
nista igrala težjih tekem. To 
pa je tudi razumljivo, saj so 
šele konec preteklega leta po 
daljšem počitku pričeli s pri
pravami za novo sezono. Ta
ko je bila njuna igra še ne
zanesljiva in to predvsem v 
obrambi. Lokomotiva je iz
gubila že dobljene tekme 
prav v zadnjih minutah igre, 
pa čeprav je vodila proti 
nasprotniku z več kot 10 toč
kami razlike. Treba je še 
pripomniti, da je reprezen
tant Petričevih igral zelo ne
zanesljivo, kar se je odrazilo 
nato tudi v igri celotnega 
moštva. Nasprotno pa je 
Olimpija ugodno presenetila, 
kljub nekajminutnim krizam 
na posamezni tekmi. Ljub
ljančani so nastopili brez po
škodovanih Logarja in Jel
nikarja, ki sta sicer stan
dardna igralca prve peterke.

pred Holmovom 1 in Spa- 
skim pol točke. Holmov je 
obe partiji remiziral, v tem 
ko je Stein premagal Spa- 
skega.

Nogometaši 
Dinama trenirajo
ZAGREB, 12. jan. — Nogo

metaši zagrebškega Dinama 
so pričeli trenirati za spo
mladanski del nogometnega 
prvenstva Jugoslavije. Do 25, 
januarja bodo pod vodstvom 
trenerja Milana Antclkoviča 
vadili v Zagrebu, potem pa 
bodo odpotovali na Mali Lo
šinj, kjer bodo ostali tri ted
ne. Uprava kluba ne bo orga
nizirala do začetka pr. ;nstva 
nobene turneje, temveč bodo 
nogometaši odigrali sedem 
prijateljskih tekem. Na pr
vem treningu je biHo 17 čla
nov I. moštva. Manjkali so 
Zambata, Ramljak in novi 
član Mujič.

Kljub temu, da Olimpija še 
ni v polnem treningu, so vsi 
igralci prikazali že solidno 
igro. še posebej pa je šlo 
od rok Daneuu, Eiseltu in 
Bassinu. Nesporno so bili 
kot celota Italijani najboljše 
moštvo turnirja. To pa je 
tudi razumljivo, saj je pr
venstvo v Italiji prav sedaj 
v teku in so igralci Fonte 
Levissime tik pred nadalje
vanjem prvenstva v polni 
formi.

Moštva so na turnirju v 
Ljubljani nastopila v nasled
njih postavah:

Olimpija: Bassin 23, Povž 
2, Lenard, Weibl, Miiller 10, 
Tavčar 10, Dermastia 27, Lo
kar 2. Eiselt 50, Daneu 64, 
Brenk in Potočnik 10 — tre
ner Pavlovič.

Fonte Levissima: De Car
li 12, Valentini, Longhi 7, Pi- 
nasco 5, Galbiatd 18, Frige- 
rio 41, Recalzatti 16, Sarti 
19, Barlucchi 9, Zagati 14, 
Villeti 14, Cescutti 17 — tre
ner Corsolini.

Spartak: Mirčev 49, Petev 
13 Atanasov 27, Todorov 1, 
Stojanov 36, Stoimenov 1, 
Kuzov 17, Žilev 7, Kamena- 
rov 7, Hristov 1, Stoikov — 
trener Šiškov.

Lokomotiva: Lalič 20, Dja- 
kovič, Špiljak 7, Omašič 2, 
Glogovac 39, Bašič, Matije
vič, Momšinovič 6, Bočkaj 
16, Petričevič 39, Novosel 9, 
Remac 13 — trener Momči- 
novič.

Najboljši strelci turnirja: 
Daneu 64, Eiselt 50, Mirčev 
49, Frigerio 41, Petričevič 39, 
Glogovac 39, Dermastia 37. 
Stojanov 36, Atanasov 27, 
Bassin 23 itd. Po ocenah 
trenerjev nastopajočih mo
štev so bili med najboljšimi 
igralci turnirja Daneu, Mir
čev, Frigerio.

Tekme turnirja so sodili 
mednarodni sodniki Janko 
in Peter Kavčič, Brumen 
Kruno ter zvezni sodnik Bol
ka Cižek. Med včerajšnjima 
tekmama je bila tudi majhna 
slovesnost. Predsednik Zbora 
sodnikov KZS je podelil 
mednarodnim sodnikom, bra
toma Kavčič, Brumnu in 
Klojčniku (ki je bil službeno 
odsoten) skromna darila za 
dolgoletno delo. Mednarodni 
sodnik Janko Kavčič je ob 
zaključku turnirja prejel tu
di pokal kot najboljši sod
nik turnirja. Mimogrede je 
uprava Olimpije čestitala tu
di Janku Kavčiču za majhen 
jubilej, saj je sodil včeraj 
svojo petstoto tekmo.

Šahovske novice

RAZGOVOR S PREDSEDNI
KOM ŠAHOVSKE ZVEZE 
SLOVENIJE DR. JOŽETOM 
PAVLIČIČEM

Meseca decembra je bila v 
Ljubljani skutpščina Šahovske 
zveze Slovenije, na kateri so 
za novega predsednika izvolili 
dr. Jožeta Pavličiča. Poprosili

1966. šahovske 
olimpijada na Cledu

smo ga za kratek razgovor in 
na prvo vprašanje, kaj sodi o 
množičnosti v šahovski orga
nizaciji, nam je dejal:

— število članstva se je v 
zadnjih letih precej zmanjša
lo. Pred 5 ali 6 leti jih je bilo 
za polovico več. Vzrokov za 
to je več, eden bistvenih pa 
je, da večina društev živo
tari. Ce omenimo samo dva 
primera. Ljubljanski šahov
ski klub že tri leta ni imel 
občnega zbora. ŠK Novinar 
pa nima svojih prostorov in 
seveda životari. Ena glavnih 
nalog ho torej povečanje šte
vila klubov, društev in sekcij 
ter poživitev aktivnosti v dru
štvih. To bomo dosegli z raz
nimi prireditvami po klubih, 
ki ne terjajo preveč finančnih 
sredstev ali pa celo nič. Po
membna je tudi ugotovitev, 
da je šahovsko življenje bolj 
razvito, kot ga je organizacija 
sposobna zajeti. Prizadevali 
si bomo, da ga bomo dohiteli.

Kam boste torej najprej 
usmerili svoje delo?

— Doseči bo treba več so
delovanja tudi z drugimi or
ganizacijami, saj izrazito ša
hovska društva ne bodo mog
la rešiti problema. Treba se 
bo nasloniti na sindikalne -or 
ganizacije in na delovne skup
nosti podjetij. S tem bomo 
laže reševali tudi finančna 
vprašanja.

Misliti pa bo treba tudi na 
kvaliteto. Na nedavnem obč
nem zboru smo sprejeli sklep 
za ustanovitev šahovskega 
centra. Podobnega imajo že 
v zveznem merilu, pa tudi v 
nekaterih republikah. Ta cen
ter bo imel pedagoško nalogo 
in bo skrbel za kvalitetre ša- 
histe, obenem pa bo prirejal 
tudi razne tečaje, seminarje, 
predavanja in komentarje raz
nih partij. Za vrhunske šahi- 
ste bo preskrbel razno litera
turo, tako da se bodo sami 
ahko izpopolnjevali.

Kaj pa tekmovanja?
— Koledar, ki smo ga spre

jeli na skupščini, obsega ceio 
vrsto tekmovanj od najnižjih 
pa do najvišjih, od pionirjev 
pa do članov. Razmišljali smo 
tudi o tem, da bi v naši re
publiki imeli stalne šahovske 
prireditve. Morda bo to tek
movanje imelo naslov »Vid
marjev memorial« in bo na 
sporedu vsako leto. Vsako 
peto leto pa naj bi bilo za
ključeno z večjim mednarod
nim turnirjem. Seveda so to 
šele predlogi in bo o njih tre
ba še razpravljati.

Sprejet je bil tudi predlog, 
naj bi bila leta 1966. šahovska 
olimpiada na Bledu. Ker je 
zanimanje za to prireditev ve
liko, kaže, da bomo v tem 
tudi uspeli. Seveda pa bo 
treba to prireditev spraviti v 
sklad s svetovnim prvenstvom 
v veslanju, ki bo prav tako 
leta 1966. na Bledu.

| NEVARNO
1 ŽIVLJENJE 
iPRI 300km 
j NA URO

Nikoli ne bom pozabil s kakšnim strahom in spoštovanjem 
S sem se prvič vsedel za volan tega zame tedaj več kot prc-
■ krasnega avtomobila. Navdušeno sem prisluškoval mehani«
■ kom, ki so mi pojasnjevali tajnosti motorja s posebnim opo- J zorilom, da je motor nekako najsposobnejši z več kot 3.500
■ obrati, zato je potrebno število obratov stalno kontrolirati. 
S Kimal sem in poskušal dojeti vsa navodila. Potem pa sem
■ prvič pognal pravi dirkalni avtomobil.

Pospešek, ki ga je bil stroj zmožen, me je ponovno prese-
2 netil. Iz kroga v krog sem bolj spoznaval delovanje stroja in
■ kaj kmalu se md je zdelo, da sva že prijatelja. Kljub temu
■ pa sem se moral še marsikaj učiti, predvsem je bilo zame
■ spočetka težko prestavljanje, ki je bilo precej drugačno od
■ tistega, ki smo ga poznali tedaj. Ne v mehanizmu prestav, pač 
2 pa v hitrosti vseh akcij pri spreminjanju hitrosti.
■ Ko sem se ustavil pri boksu, je pripeljal Varzi, se tudi

■ ustavil in poslušal moje prve vtise o novem avtomobilu. Ta-
2 ko j zatem je bil veliki dirkač pripravljen dati vrsto pojasnil
■ in nasvetov. Z očmi in ušesi sem kar visel na njegovih ustih!

Na startu sem bil potem čez nekaj dni popolnoma živčen.
■ Moj Maserati je bil edini, ki naj bi branil argentinske barve, 
S ker je Galvezov imel neke težave, tako da se je Oscar odločil
3 za svoj stari Alfa Romeo. Maseratije, take kot sem ga vozil 
2 jaz, so imeli v tej dirki še Villoresi, Rosa, Ruggieri, Plate in J Raph. V tej falangi Mascratijev Je bil enak po moči še CTF
■ Farine, medtem ko so strokovnjaki Simco Francoza \Vimilla 
p ocenjevali kot nekoliko šibkejšego na progi Parco Palermo 
» zaradi dolgih ravnin in premoči močnejših strojev.

Med kvalifikacijskimi vožnjami sem dosegel le za 2,4 se- 
2 kunde slabši čas kot Villoresi!

Ko je šlo zares, sem dobro startal toda na ravninah vedno
■ tudi zaostajal za vrsto nasprotnikov. Nisem preveč tvegal 2 in sem raje opazoval kako vozijo izkušeni evropski vozači,
■ ki so poznali še tudi druge taktike kot našo edino: priboriti 
S si Cimprej vodstvo in ga potem ne izpustiti. V prvi vožnji j« 
2 zmagal Villoresi pred Landijem in Fernandezom ter meno j j
■ v drugi pa sem moral zaradi okvare odstopiti.

Nisem bil preveč razočaran, saj mi je ta dirka odkrila 
S toliko novega in za nadaljevanje dirkalne kariere več kot 
2 koristnega. Se bolj pa sem bil potolažen ko sem slišal, da je
■ slavni Uimille rekel o meni: »Ce bo nekega dne imel v rokah 2 krmilo stroja, ki bo ustrezal njegovemu temperamentu, bo
■ lepega dne Fangio delal čudeže na dirkalnih stezah.<-
2 Prav te besede so bile morda tiste, ki so me dokončno
■ pripravile do tega, da sem ostal dirkač. Prvi čudež se je kma-
■ lu zgodil: zopet so mi zaupali Isti Maserati in sicer za dirko 
2 »Gran Premio Internacional Ciudad de Mar del Plata«. To je
■ bila dirka na vsega 3.8 km dolgi progi, ki ni dovoljevala ve-
■ likih hitrosti.

Prvič v življenju mi ni bilo treba krmariti avtomobila do
■ startnega desta dirke. Vrsto nalog mi je odvzemala kopica 
2 mehanikov in sam sem se lahko popolnoma skoncentriral na
■ dirko. Seveda pa je imela ta stvar tudi senčno stran: prisot- 
S nost mehanikov me je oropala zadovoljstva, da smem sam 
2 brskati po notranjosti motorja.

V kvalifikacijskih vožnjah sem bil kar dober, pa kljub
■ temu so vsi gledalci pričakovali le veliki boj za naslov naj- 
2 boljšega Argentinca med Galvezom in menoj, ker so menili*
■ da ne moremo premagati Evropejcev.

Na startu glavne dirke so bili v prvi vrsti, oni ki je 
2 pričala o najboljših časih v kvalifikacijah, favoriti: Villoresi
■ na štiricilinderskem IMaseratiju, Farina na Mascratiju 8 ctf* 
| \Vimille na Alfa Romeu 308. Sam sem bil na četrtem mestu,
■ v drugi startni vrsti seveda.

Dolgo časa sera držal tretje mesto, potem pa so me težave
1 z motorjem prisilile na nekoliko daljši postanek pri boksih in 
B že sem izgubil dragocen čas in sem zasedel na koncu le peto
2 mesto.

Cez teden dni sem bil na startu dirke v Rosariu. Tokrat 2 mi je argentinski avto-klub dal na voljo avtomobil znamke
■ Simca Gordini. Stroj brez kompresorja, kot nalašč za take 
p dirke, ki smo jim dirkači rekli »nervozen« zaradi tega, ker 2 je bilo treba stalno brkljati po prestavah, plinu, zavorah in
■ ni bilo mogoče dosegati večjih hitrosti. Dosegel sem drugi 
2 najboljši čas v kvalifikacijah za Galvezom in bil hitrejši celo
■ od svojega velikega vzornika VVimilla. Že samo to mi je 
» bilo veliko zadovoljstvo.

Takoj se je formirala vodilna skupina z tVimillom, Galve-
■ zom, Farino in menoj, medtem ko sta imela Villoresi in 
2 Varzi že na startu težave. Galvez na težki Alfa Romeu, za 
2 njim pa dve majhni Simci, Uimillova in moja - to je bila 
b predstava. Vso prednost, ki jo je moj rojak nabiral na ravnih 2 odsekih proge, sva sproti nevtralizirala v ovinkih z najinima
■ okretnima strojema. V petnajstem krogu je Galvez odstopil 
S in borba se je nadaljevala v dvoje.

Iz kroga v krog sva vozila tesno drug za drugim, na dveh
■ sličnih strojih iste moči. Gledalce je ta neposredna borba tako 
2 pritegnila, da so rinili vedno bliže k cesti kljub naporom policije.
■ Strah me je bilo, a sem vendar ostajal Wimillu za hrbtom. Vpra-
■ seval sem se ali naj ga poskusim prehiteti. Po eni strani se mi
■ je to zdelo absurdno, po drugi pa me je tveganje privlačevalo.

Prehitel sem ga, bil sem pred enim najboljših dirkačev sveta!
■ Komaj sem sc dobro zavedel, pa je bil VVknille zopet pred menoj!
■ Zdelo sc mi je, da sem videl rahel nasmešek na njegovem obrazu
■ v trenutku, ko me je prehiteval — učitelj učenca.

Jaz pa, tak kot sem bil, sem poskušal Izvleči iz stroja še 
n več in sem še enkrat prešel v vodstvo. To pa je bilo za moje
■ vozilo vendar nekoliko preveč napenjanja in kmalu sem začutil,
■ da mi ni več v celoti poslušno. V hladilniku sem praktično s forsi* 
2 ranjeni že vso vodo spremeni: v paro, Samo zmanjšal sem lahko 
b hitrost in se ustavil pri boksih.

Tedaj pa sem že zaslišal preko zvočnikov: »Fangio je odstopil 
b zaradi okvare na vozilu, sam pa ni poškodovan.« Ko sem peš opravil 
2 zadnji del poti do svojih mehanikov, me je množica slavila, kot
■ da bi bil zmagovalec, še nekaj je zvenelo iz zvočnikov, pa nisem 
i nič slišal zaradi hrupa motorjev in vpitja gledalcev.
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V KRANJU JE ZRASLA 
VRSTA ODLIČNIH ŠPORTNIKOV

Telesna kultura v kranjski komuni zavzema 
vedno vidnejše mesio v družbenem življenju. Iz 
leta v leto se stanje izboljšuje. Vendar je še 
mnogo nerešenih vprašanj, ki zavirajo še večji 
razmah športa in telesne vzgoje v občini. Tod je 
zrasla vrsta odličnih športnic in športnikov, ki 
so ponesli ime Kranja tudi čez državne meje. To 
je cela kopica znanih imen: Šumi, Zupančičeva, 
Knkeletova, Teran, brata Brinovec, Martelanc, 
Leon Pintar in še vrsta drugih.

Značilnost športne dejavnosti je v tem, da

v temu najbolje »uspevajo« individualni športi, 
po kvaliteti pa zaostajajo kolektivne igre. Druga 
značilnost pa je raznotera dejavnost, ki pa se 
zaradi nezadostnih finančnih sredstev ne more 
razviti v takšnem obsegu, kot bi se lahko.

Osrednje društvo v občini je ŠD Triglav, ki 
je pojem kvalitete Kranja in okolice. Vlogo kvali
tetnega društva bi moral odigrati v prihodnje še 
bolj kol doslej in bi moral biti resnično zbirališče 
najboljših tekmovalk in tekmovalcev.

V Dupljah velika volja, 
toda težki pogoji dela

Tovariš Vončina izroča priznanje odličnemu strelcu 
Otrinu na Jezerskem ob tradicionalnem srečanju 

Gorenjska : Furlanija

Razgibana dejavnost, veli
ka prizadevnost večine član
stva in delo v težkih pogo
jih, z druge strani pa zelo 
iepi uspehi na športnem po
dročju, to so glavne ugoto
vitve iz obiska pri TVD Parti
zan v Dupljah. Prijetno je

ALI JE SMUČANJE
PRIORITETNI ŠPORT

Večkrat ugotavljamo in pi
šemo, da je smučanje naš 
ljudski šport. Tudi v kranjski 
komuni so' postavili na prvo 
mesto smučarski Šport. Ce so 
na najvišjem športnem orga
nu v občini sklenili, da ima 
smučanje prednost, bi kazalo 
v to športno panogo tudi več 
vlagati. Praksa pa kaže pov
sem nasprotno. Krivda morda 
ne leži na Občinski zvezi, pač 
pa na društvih, ki ne upošte
vajo smernic, ki so jih spre
jeli na skupščini Občinske 
zveze za telesno kulturo. 
Smučarski šport v Kranju in 
drugih krajih občine živi v 
tako skromnih pogojih kot 
malokateri drugi športn. Še 
vedno je zapostavljen, med
tem ko so daleč v ospredju 
drugi športi* ki imajo slabše 
pogoje za delo in skromnejšo 
tradicijo.

Naše mnenje je, da je po 
finančnih možnostih v Kra
nju preveč raznoterih dejav
nosti, ki se vse zavzemajo za 
kvalitetni vrh v državnem in 
republiškem merilu. Toliko 
panog kot jih gojijo zdaj, ne 
more igrati vodilne vloge v 
zveznem merilu. Ne moremo

trditi, da družba daje odloč
no premalo sredstev za tes
no kulturo. Sredstev je že 
precej, vendar se porazgubijo 
in večina zaradi tega nima 
dovolj za nemoteno delo. S 
takšnimi finančnimi sredstvi 
kot so na voljo sedaj, je ne
spametno misliti in delati, da 
bo uspevalo 10 ali več panog. 
Treba še bo odločiti in dolo
čiti panoge, ki naj imajo 
prednost v občini, seveda ti
ste, ki imajo najboljše pogo
je za delo in ki imajo boga
tejšo tradicijo. Dokler bodo 
od družbe pritekala takšna 
sredstva kot sedaj, ne more
mo misliti, da bodo vsi klubi 
v Kranju vzdrževali najvišjo 
kvaliteto.

Smučanje je brez pomisle
ka najdražji šport in če bomo 
na to dejavnost gledali tako 
kot na ostale, bo napredek 
nemogoč. Zato ni čudno, da 
iz leta v leto ugotavljamo, da 
le vedno manj smučarskih 
delavcev in trenerjev, še 
manj pa jih bo, če stanja ne 
bomo izboljšali. Nezlomljiva 
volja nekaterih najbolj zve
stih bo postala slejkoprej 
zlomi ji ca.

Čudno se sliši, vendar je 
res, da smučarski kolektiv 
Triglava, ki predstavlja ene
ga vodilnih klubov v državi, 
nima niti enega vsaj honorar
nega trenerja. Vsi. ki vodijo 
posamezne discipline, delaje 
pri klubu iz idealizma in lju
bezni do smučarskega športa. 
To pa ima že posledice v klu
bu, saj ni več pravega nara
ščaja, zlasti ne v alpskih dis
ciplinah. Mnogi trenerji in 
vaditelji raje vodijo tečaj za 
plačilo izven kluba, v klubu 
pa je vedno manj kvalificira
nih trenerjev. Ce imajo razni 
klubi lahko profesionalne tre
nerje, ki bi jih lahko imeli 
tudi smučarski, vsaj hono
rarne.

Vsekakor bo treba ubrati 
drugo pot. SK Triglav je skle
nil na občnem zboru, da bo 
pripravil elaborat o stanju 
smučarskega športa v občim 
in pripravil podrobno analize 
o perspektivah v prihodnjih 
letih, vse to pa predložil v 
razpravo Občinski skupščini. 
Treba pa bo napraviti še 
marsikaj, da bo ta športna 
panoga igrala vlogo, kakršna 
ji pripada.

kramljati "s požrtvovalnimi 
športnimi delavci na podeže
lju. To smo lahko ugoto
vili v pogovoru s predsedni
kom društva Francem Graši
čem in tajnikom Tonetom 
Marčunom. Veliko sta nam 
povedala o svoji dejavnosti, 
težavah in uspehih.

V Dupljah so že takoj po 
vojni ustanovili športno dru
štvo, ki pa je zaradi pomanj
kanja finančnih sredstev ži
votarilo. Pomemben mejnik 
je leto 1955. Tedaj se je zbra
lo na ustanovnem občnem 
zboru nekaj mladincev, sta
rih od 15 do 18 let in kar 
sami so ustanovili novo dru
štvo Partizan. Od takrat ima 
največ zaslug za dobro delo 
Janez Gradišar.

Od športnih panog je seve
da najbolj priljubljen roko
met. Z načrtnim in priza
devnim delom tov. Jeruca so 
vzgojili odlično moštvo mla
dih rokometašev, ki uspešno 
tekmujejo v ljubljanski con
ski ligi. Vsako nedeljo do
poldne je igrišče zbirališče 
mladih in starih, ki bodrijo 
svoje ljubljence v borbah za 
prvenstvene točke. Tudi po 
300 se jih zbere. To je prav 
toliko kot v Kranju. Tudi 
najmlajši lepo posnemajo 
starejše vzornike. Že nekaj 
let so med najboljšimi na 
Gorenjskem. Lani so ustano
vili tudi žensko ekipo, ki je 
v gorenjski ligi lepo uvr
ščena.

Na drugem mestu moramo 
omeniti atletiko- Kljub te
mu, da nimajo potrebnih na
prav, dosega lepe uspehe, še 
posebej pionirji in ženska 
vrsta, ki je bila pred dvema 
letoma ekipni prvak Gorenj
ske.

Namiznoteniški igralci so 
bili pred leti aktivnejši. Imeli 
so nekoliko več prostora za

vadbo, sedaj pa imajo na 
vodjo le avlo osnovne šole. 
Pred leti so uporabljala za 
vadbo dvorano Gasilskega 
doma. Zdaj pa tudi te nima
jo več, ker so jo zasedli se
zonski delavci in si tam ure
dili stanovanje. Tako prak
tično nimajo niti najmanjše
ga prostora, kjer bi hranili 
orodje, drese in bi se lahko 
sestajali.

Kakšni so njihovi načrti 
za prihodnje? Urediti si ho
čejo igrišče s prepotrebnimi 
atletskimi napravami, upajo 
pa, da bodo v prihodnjih 
dveh letih skupaj s popolno 
osnovno šolo dobili telovadni
co, saj so načrti že nekaj let 
pripravljeni.

Prihodnje leto bodo mar
ljivi dupel jski športniki pro
slavljal 104etnico društva 
Partizan. Prav bi bilo, da bi 
ta jubilej počastili tudi z 
otvoritvijo nove telovadnice 
in prenovUjemim igriščem. 
Upajmo, da. ijm bo to tudi 
uspelo.

Pa še na kratko
Kranjski smučarski skakalci: 

Teter Stefančič, Vinko Bogataj, 
Marjan Mesec in Janez Gros bodo 
v nedeljo. 19. januarja, nastopili 
v Beljaku na mednarodnem tek« 
moranju na 30-mestrski skakalnici.

Pred dnevi je bilo v Kranju 
ustanovljeno Invalidsko športno 
društvo Kranj, ki bo združevalo 
številne invalide iz Kranja in oko
lice.' ki se želijo udejstvovati v 
telesni kulturi. Velike zasluge za 
ustanovitev društva ima Ivo Bevc, 
znani športni delavec iz Visokega 
pri Kranju.

V petek je bila v Kranju javna 
tribuna o telesni kulturi v občini. 
Športni delavci so razpravljali o 
letošnjem planu in predračunu ob
činske skupščine, o dotiranju te
lesne kulture v letu 1964 in o vlog! 
ter mestu športa v naši družbi. Se 
posebej v komuni.

RAZGOVOR S PODPREDSED
NIKOM OBČINSKE SKUPŠČI
NE KRANJ TOV. VONČINO

MNENJA

V prihodnjih letih 
več za kvaliteto
Podpredsedik občinske skup- 

Sčine Kranj tov. Edo Vončina 
Je na naše vprašanje, kako 
ocenjuje občinska skupščina 
razvoj telesne kulture in kakš
na je njena pomoč v telesni 
kulturi, povedal takole:

— Ves čas težimo, da bi tudi 
telesna kultura v Kranju za
vzemala vidnejše mesto v na
šem družbenem dogajanju. V 
našem planu Ima telesna kul
tura pomembno mesto in Je 
usmerjena v vse oblike dela na 
tem področju. Pri izpolnjeva
nju te športne politike pa se 
moramo držati določenega ok
vira. ki nam ga omogočajo fi
nančna sredstva. Mislim, da 
smo v zadnjih dveh letih na
pravili precejšen korak naprej 
pri odmerjanju finančnih sred
stev za telesno kulturo. Seve
da pa bo stanje boljše Šele ta
krat, ko bodo v Kranju zgra
jeni vsi najnujnejši objekti. 
Lani so bile investicije iz ob
činskega proračuna 130 milijo
nov. Letos bodo nekoliko manj
še, vendar pa tolikšne, da bo
mo nadaljevali z gradnjo cen
tralnega stadiona v Kranju.

Kakšna sredstva so v letu 
1964 namenjena v družbenem 
planu za Športno dejavnost?

— Ker se bo družbeni pro
račun povečal, bo tudi telesna 
kultura deležna večjih sred
stev. Približno za šest odstot
kov bodo večja sredstva kot 
v letu 1963. Mnenja pa sem, 
da se bo moral upravni odbor 
Sklada za zbiranje sredstev 
nasloniti bolj kot doslej na 
angažiranje tudi drugih virov, 
saj je sicer obstoj tega sklada 
brez pomena.

Kakšno je vaše mnenje o tek
movalnem športu v Kranju?

— V preteklem letu smo 
premalo investirali v kvaliteto, 
ki ni uspevala na račun mno
žičnosti. Ko bomo osnovne te
žave z objekti prebrodili, bo 
šlo več sredstev tudi za kva
litetni, vrhunski Šport. Treba 
se bo opredeliti za določene 
Športne panoge, ki imajo po
goje za razvoj in vanje največ 
Investirati. Strinjam se, da 
mora zavzemati pri nas prvo 
mesto smučarski Šport.

KJ40fY3

nudi za šport in rekreacijo 

poleg Puck-ov, nogomet

nih duš, krogel za keglanje 

še pctovcslne, sedežne in 

ležalne blazine.

avte preprog e, veloplašse, cvJoplnšše, platna za 

kajake in ribiške obleke i. t. d.
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SMUČARSKO TEKMOVANJE V WENGENU

Lakota 1 7.-to
Letošnje tekmovanje v Wengenu je potekalo v izredno slabih po
gojih - Predlog, da bi današnji slalom ne upoštevali pri razvr
stitvi v FIS tabele - Zmagovalec Ludwig Leitner - Več kot polo

vico diskvalificiranih
AVengen, 12. jan. (Posebno 

telefonsko poročilo našega 
sodelavca Janka Derniea).

Danes je bilo v Wengenu 
tekmovanje v slalomu, ki je 
veljalo kot ena pivih največ- 
jdh predolimpijskih preizku
šenj. Zato ni čudno, če so 
bile oči vseh prijateljev smu
čanja uprte v Wengen, kjer 
so se spuščali po zapleteni 
progi najboljši mojstri sla
loma na svetu. Progo sta 
pripravila vodja kanadske 
reprezentance Andersen in 
Švicar Gertsch. Oba teka da
našnjega tekmovanja v sla
lomu sta bila izredno težka 
in kot pravijo vodje vseh 
ekip, ki so nastopile v Wen- 
■genu, tudi tehnično slabo po
stavljena. Mnogi smučarski 
strokovnjaki so prišli na dan 
celo s predlogi, da bi današ
nji slalom v Wengenu za
radi teh tehničnih pomanj- 
kljivosti ne upoštevala pri 
razvrstitvi smučarjev v FIS 
tabele. Zato tudi ni posebno 
čudno, če so danes v Wen- 
genu zabeležili svojevrsten 
rekord, saj je moralo več 
kot polovico svetovnih moj
strov smučanja odstopiti za
radi padcev ali zaradi tega,

ker so zgrešili vrata. Med 
temi je tudi cela vrsta naj
boljših — celo Perillat in 
tudi eden naj večjih mojstrov 
slaloma sploh Stiegler.

Poleg vsega so se morali 
tekmovalci spoprijeti tudi z 
izredno slabimi snežnimi in 
vremenskimi razmerami, kaj
ti snega je bilo le nekaj cen
timetrov, na progi je bilo 
precej kamenja in ruše, po
leg tega pa je pihal tudi mo
čan veter.

V prvem teku je dosegel 
najboljši čas Arpin (Fr.) s 
časom 55:67, takoj za njim 
je bil najboljši Francoz La- 
croix s 56.52, tretji najbolj
ši pa je bil Karl Schranz s 
časom 56.62. Za temi so se 
zvrstili Ludwig Leitner, Nen- 
ning, Werner, Mathis in Pe
rillat. Zimmermann, ki se je 
boril tudi za zmago v kom
binaciji, je moral že v pr
vem teku odstopiti, prav ta
ko pa tudi obetajoči Ameri
čan Kidd.

Drugi tek se je pričel s 
precejšnjo zamudo in tudi z 
velikimi presenečenji. Prvi 
je startal Stiegler, ki je mo
ral zaradi padca sredi proge 
odstopiti, Perillat pa je vo

zil dobro in dosegel čas 43:28. 
'Lacrobc, ki je imel lep ka
pital s prvega teka, je zad
njih 100 m pred ciljem vo
zil po eni nogi, nato pa ne
srečno padel in se privaljal 
skozi cilj, vendar je bil kljub 
vsemu diskvalificiran. Zma
govalec prvega teka Arpin je 
vozil solidno (čas 45:46), ven
dar prepočasi, da bi bil lah
ko prvi. Schranz si je s 44:64 
priboril 3. mesto, Ludwig 
Leitner pa je postal s 44:35 
prvak današnjega slaloma. 
Perillata so namreč zaradi 
napake v prvem teku diskva
lificirali.

V tej svetovni eliti se je 
odlično boril tudi naš Lako
ta, ki pa je imel v obeh te
kih nekaj smole. V prvem 
je namreč vozil nekaj časa 
s palicami, med nogami, med
tem ko se mu je v drugem 
teku zataknila smučka oh 
vrata in je prav akrobatsko 
skozi dvoje vrat vozil v la
stovki samo po eni nogi. Za
radi tega so ga diskvalifici
rali, vendar je naše vodstvo 
vložilo protest, ki pa v času 
poročanja še ni rešen. La
kota je dosegel skupni čas

v v v

PO SMUCISCIH SLOVENIJE
ŠOŠTANJ

(Rž) Danes je bil med
društveni veleslalom z do
mačo udeležbo, tekmovali pa 
So tudi 'smučarji iz: Belih 
vod. Nastopilo je 38 tekmo- 
vaicev. Proga je bila dolga 
750 m in je imela 20 vratič. 
Člani: Pusovnik (Š) 1:33.0, 
Melanšek (BV) 1:35.3, Sevč- 
nik (š) 1:37.2; mladinci: Men- 
hart (š) 1:42.0, ' Eržen (Š) 
1:45.0, Tajnik (Š) 1:47.2; mla
dinke: Slemenšek (BV)
1:39.1, Kotnik (BV) 2:03.7, 
Vačun (BV) 2:05.3; članice: 
Melanšek (BV) 1:37.8.

Na sankaški tekmi, ki jo 
'je organizirala občinska zve- 
ža za telesno kulturo za pio
nirje in pionirke so bili do
seženi naslednji rezultati: 
star. pionirji: Gregorc (Š) 
1:37.0, Savič (Š) 1:44.2, Mevc 
(Š) 1:45.3, ml. pionirji: Kaje 
(Š) 1:45.1, Žnidar (Š) 1:49.4, 
Praznik (š) 1:52.1; star. pio
nirke: Murnik (š) 1:44.1,
Oremuš (S) 1:45.3, Pepič (ž) 
1:53.5; ml. pionirke: Strop

nik (Š) 2:02.3, Krešovič (Š) 
2:04.8, Pleterski (š) 2:07.2.

MARIBOR
(PK) Smučarski klub Bra

nik je v mariborskem Pohor
ju organiziral tradicionalno, 
odprto klubsko, prvenstvo.

Rezultati: veleslalom, pio
nirji Senčar 1.03.7, Šegula
1.05.1, Lah 1.05.7, mlajši mla
dinci Drolc 1.00.7 (najboljši 
čas), Tomažič 1.13.6, Kukovič 
1.14.6, mlajše pionirke Sen
čar 1.51.8, star. pionirke Žu
raj 1.20.0, Cizej 1.50.2, mlajše 
mladinke šlanc 1.24.2, Lede
1.28.1, Barbič 1.35.5, star. mla
dinke šega 1.18.4, Novak 1.28.0, 
Drolc 1.32.5, članice Horvat 
1:13,0, Vogrinec 1.17.8.

Slalom— 300 m, 90 m višin
ske razlike, 56 vratič, star. 
mladinci Planter 185.3, Bedrač 
191.0, člani Mirko Klinar 79.1, 
Zmagej 86.5, Alojz Lede 88.6.
SLALOM V ŠKOFJI LO 
KI

ŠKOFJA LOKA, 12. jan. 
Danes je bil nad Škofje-

109.64, kar bi ga uvrstilo na 
17. mesto.

REZULTATI
Slalom: Leitner L. (ZN) 

101,16, 2. Leitner Hias (A)
101.25, 3. Schranz Karl (A)
101.26, 4. Arpin 10L33, 5. Nen- 
ning (A) 101.81, 6. Killy (Fr) 
102.36, 7. Barthels (ZN) 103.23,

Veleslalom (petek): Zim
mermann (A) 1:19.83, 2.
Schranz (A) 1:20.80, 3. L.
Leitner (ZRN) 1:21.31,’4. Stie
gler (A) 1:21.96, 5. Kidd
(ZDA) 1:22.58, 6. Munch (Šv) 
1:22.64, 7. Heuga (ZDA)

1:22.84, 8. Wemer (ZDA)
1:22.84, 9. Bonlieu (Fr) in 
Leitner (A) 1:23.54 ... 42. La
kota 1:31.47, čop diskvalifi
ciran, ker je izpustil vrata.

Veleslalom (sobota): Zim
mermann (A) 1:26.76, 2. Stie
gler (A) 1:28.50, 3. Favre
(Švi) 1:29.09, 4. Nenning
(A) 1:29.27, 5. Lacrobc (Fr) 
1:29.55, 6. Perillat (Fr) 1:29.80, 
7. Arpin (Fr) 1:29.96, 8. L. 
Leitner (ZRN) 1:29.99... 62. 
Lakota 1:42.64 (s padcem), 
čop zaradi poškodbe ni na
stopil.

ZVEZNI NAMIZNOTENIŠKI TURNIR

MARKOVIČ IN PIRČEVA
V Ljubljani je nastopilo 160 najboljših namizno
teniških igralcev in igralk iz vse države - Pro
dor mladih in kopica presenečenj - Markovič 
zmagovalec pri moških, Pirčeva pri ženskah 
in Stipančič pri mladincih in Stojšič pri mladin
kah - Določeni reprezentanti za Prago in Leipzig

loškim gradom meddrušt
veni slalom, na katerem 
je nastopilo 10-7 tekmoval
cev in tekmovalk.

Rezultati — člani: 1.
Jamnik (Tr) 1:42,0, 2. Šumi 
(Tr) 1:44,9, 3. Soklič (Tr) 
1:45,6; članice: 1. Rutar 
(Tr) 1:59,1, 2. Jamnik (Tr) 
2:16,9; st. mladinci: l.Zmi- 
tek (Jes) 1:54,0, ml. mla
dinci; 1. Leben (Tr) 2:26,0, 
mladinke: Škarabot (Škof
ja Loka) 4:06,8.
SKAKALNE TEKME ZA 
POKAL HOTEDRŠICE

REZULTATI — člani: 1. 
Ogrin (D. Logatec) 195.0 (22 
metrov), 2. Brus (Hot) 191.0 
(23) 3. Čepon (Hot) 188.4 (21 
metrov); mladinci: Zelene
(Hot) 187,7 (20 m), 2. Sedej 
(D. Logatec) 182.8 (20 m), 3. 
Markič (Hot) 179.6 (19 m),' 
pionirji: Loštrek (D. Log)
200.0 (17 m), 2. Šenčur (D. 
Log) 193.9 (17 m), 3. Mlakar 
(D. Log) 190.2 (17 m).

Ljublajna, 12, jan. — Včeraj in 
clanes je bil v domu TV Partizan 
Ilirija v Zg. Žiški zvezni namizno
teniški turnir, na katerem je na
stopilo 160 najboljših tekmovalcev 
in tekmovalk iz vse države. Treba 
je povedati, da je bila to zadnja 
večja prireditev pred svetovnim 
prvenstvom, ki bo prihodnje leto 
aprila v Ljubljani.

Tekmovanje je prineslo izreden 
prodor mladih tekmovalcev In se
veda kopico presenečenj. Tako je 
na primer Cordaš že v predtekmo
vanju premagal Terana. Od naj
boljših se je morala posloviti tudi 
Petračeva, ki jo je premagala Ro- 
thova z rezultatom 3:0. Pri mla
dincih je prijetno presenetil Kla- 
višar, ki se je z zmago nad Ro
thom uvrstil v finale. Za ostale 
slovenske tekmovalce pa moramo 
ugotoviti, da so nas razočarali. 
Posebej moramo omeniti že Kerna, 
ki je že v prvem kolu izgubil z 
Vladimirjem Markovičem; ki je po 
treh letih spet nastopil na doma
čem tekmovanju.

HUDE BORBE V FINALU
Bilo je pričakovati, da se bodo 

za najboljša mesta potegovali Kor- 
pa. Markovič in Vecko. In čeprav 
je bilo na vrsti tudi nekaj prese
nečenj, se je to tudi zgodilo. Od
ličen je bil Cordaš, ki je v velikem 
slogu premagal Hrbuda. že v pr
vem kolu sta se srečala Korpa in 
Markovič in mladi reprezentant 
Korpa je zmagal s tesnim rezulta
tom 3:2. Ob zaključki tekmovanja 
sta imeli Markovič in Korpa ena
ko število zmag in sta morala 
v ponovnem srečaju odločiti, kdo 
bo zmagovalec. Zmagal je Marko
vič z rezultatom 3:1 In postal zma
govalec zveznega namiznoteniškega 
turnirja v Ljubljani.

Pirc 
Nikolič 
Mitrovič 
Roth 
Stojšič 
Kokalj 
Zrimec 
Vukosavljev

21:4
17:8
16:9
17:16
11:16
10:17
12:16
5:21

Pri mladincih je zanesljivo zma
gal mladi Stipančič pred Surbe- 
kom, Klevišarjem in Cordašem. V 
skupini od 5. do 8. mesta pa je 
vršni red naslednji: Roth, Turina, 
Milovančevič; Buh.

Pri mladinkah je zmagala Stoj
šič pred Roth, Juvane in Škulj.

DOLOČENI REPREZENTANTI ZA 
MEDNARODA TEKMOVANJA 

Zvezna kapetana Bora Popovič in 
inž. Satnko Rebolj za ženske sta 
določila tekmovalce in tekmovalke, 
ki bodo nastopili na mednarodnem 
prvenstvu CSSR od 17. do 19 ja- 
nr.uarja in na mednarodnem pr
venstvu NDR v Leipzigu od 26. do 
29 januarja. V moški reprezen
tanci so Korpa, Vecko in Hrbud, v 
ženski pa Pirčeva in Zrimčeva. 
Ekipi bosta odpotovali v torek, z 
njimi pa bo odpotoval trener Vili 
Harangozo.

Leodolter najboljši 
v Semeringu

SEMMERING, 12. jan. (Po
sebno poročilo Gerhard Ba- 
uerloh po telefona) — Na 
70 metrski skakalnici je bila 
danes tradicionalna tekma s 
sodelovanjem skakalcev iz 6 
držav. Nastopilo Je 45 skakal
cev iz Avstrije, ČSSR, Ame
rike, Francije, Nemčije in Ju
goslavije. Od Jugoslovanov so 
nastopih skakalci Enotnosti: 
Jurman, Giacomelli in Cif. 
man.

Rezultati: 1. Leodolter (A) 
226.0 (72, 73), 2. Huhaček 
tCSSR) 226.0, 3. Egger (A) 
224.6, 4. Maitouš 224.5, 5. Kot- 
larek (ZDA) 216.8, 6. Balfanz 
(ZDA) 216, Lichtenegger (A) 
212, Schiffner (A) 211 itd., 
Jugoslovani so se uvrstili ta
kole: 18. Jurman 192 (61, 67), 
26. Giacomelli 169,2 (60, 60), 
29. Cirman 167.1 (60, 56).

SKAKALNE TEKME 
V ZAH0MCU

ZAHOMEC, 12. jan. — Za 
Polet poroča po telefonu I. 
Černivec — Danes je bilo v 
sosednji Koroški, v Avstriji, 
mladinsko tekmovanje na 3CK 
metrski Bloudkovi skakalnici.

Rezultati — mlajši mladinci: 
Dolhar (Sl) 172.7 (26.5, 26), 
Winkler (A) 171.7 (26, 26.5), 
Hochmann (A) 168.6 (26.5,
26.5); starejši mladinci: Dov
žan (Sl) 212.2 (30, 30), Zwit> 
ter (A) 2X0.9 (30, 29.5), Ste
fančič (Si) 195.0 (28.5, 28.5), 
Wenzel (A) 183 (27.5, 28.5) itd.

ZASAVSKO PRVENSTVO
Rezultata — člani: L—2. 

Ačkun (Trbi in Strgaršek 
(Kum Dobovec) 1:54,8, 3. Sir- 
ša (Trb) 1:55,5, 4. OdlazeJS 
(Kum Dobovec) 2:06,3, st. 
mladinci: I. Malovašič (Trb) 
1:57,6, 2. Forte (Trb) 2:08,8, 3. 
Kos (Kis) 2:17,1, ml. mladin
ci: 1. Princ (Trb) 2:29,7, 2. 
Renko (Kum Dobovec) 2:55,1, 
3. Skrinar (Kum Dobovac) 
3:03,0, mladinke: 1. Ulrih
4:00,4, 2. Bevc (Obe Trb) 4:12,0.

POLDE RAVNIKAR

Občinsko prvenstvo na Ravnah

Markovič 
Korpa 
Vecko 
Tomc 
Jazvič 
Cordaš 
Hrbud 
Gazič

20:8
19:9
17:8
15:16
12:13
8:18

10:19
8:18

Pirčeva je ostala tudi na ljub
ljanskem turnirju nepremagana. V 
zaključnem delu je premagala vse 
svoje nasprotnice in zanesljivo 
osvojila prvo mesto.

Ravne, 12. jan. — Na Ravnah 
je bilo danes občinsko in medob
činsko prvenstvo v veleslalomu, 
slalomu in tekih. Nastopilo je 120 
tekmovalcev iz Črne, Mežice, Pre
valj, Raven, Slovenj Gradca, in 
Mute. Prireditev je odlično orga
niziral domači klub Kovinar.

Rezultati — veleslalom (1600 m, 
290 m višinske razlike, 27 vratič) 
— člani: 1. Fanedl A. 1:13.7, 2. Ce- 
kon 1:14.1, 3. Valtl (vsi Fužinar) 
1:14.6, starejši mladinci: 1. Škri
njar (Prevalje) 1:21.0, 2. Derman-
šek 1:36.0, 3. Oblak (oba Fuž)
1:37.8, mlajši mladinci: 1. Zaver- 
nik 1:15.6, 2. Golob (oba Fuž)
1:20.4, 3. Mlinšek (Mežica) 1:26.5. 

članice: 1. Zdovc 1:20,2, 2. Fanedl 
M. 1:24.0, 3. Vronjec (vse Fuž) 
1:29.5, starejše mladinke: Tevž
(Fuž) 1:23.2, mlajše mladinke : 1. 
Steržej (Črna) 0:43.0, slalom:

(600 m, 120 m, 52 vratič, 2 vožnji) 
— člani: 1. Skudnik (Mežica) 
2:05.1, Valtl 2:07.0, 3. Fanedl A. 
(oba Fuž) 2:07.8, starejši mladin
ci: 1. Gert (Prevalje) 2:53.8, 2. 
Oblak (Fuž) 3:02.4, mlajši mla
dinci: Horfin (Mež) 2:15.4, 2. Na- 
vodnik (Fuž) 2:20.9, 3. Kajzer (Čr
na) 2:23.8, članice: 1. Zdovc 2:33.3,
2. Fanedl M. 2:33.5, 3. Vropjeo 
(vse Fuž) 3:42.0, stareješe mladin
ke: 1. Tevž (Fuž) 2:45.7, mlajše 
mladinke: 1. Steržej (Črna) 1:14.1, 
teki — člani 10 km: 1. Hort :a:r 
34:40, 2. Pumpas (oba Mež) 35:28,
3. Kranjčan (Fuž) 42:55, starejši
mladinci: 1. Vidovič 35:51, 2. Kri- 
čej (oba Fuž) 36:46, 3. Pumpas 
(Mež) 37:37, mlajši mladinci — 
5 km: 1. Dretnik (Fuž) 17:47,
mlajše mladinke — 5 km: Mlatej 
(Fuž) 21:50.

E. \Vlodyga

LJUBLJANA
V sredo, 15. januarja t. !., bo

do ob 19. uri imeli v stekleni dvo
rani direkcije JZ v Pražakovi ulici 
letno konferenco atleti Ljubljane. 
Pregledali bodo delo in uspehe pre
tekle sezone In seveda naredili na
črt za še večje uspehe v letošnjem 
letu.

KOPEK
(WR) Nogomet — Na Igrišču v 

Ankaranu je na turnirju vaških 
ekip zmagalo moštvo NK Ankaran 
pred NK škofije, NK Božiči in NK 
Bertoki. Rezultati: Ankaran : Ber- 
teki 1:0 (0:0), škofije : Božiči 6:1 
(1:1), Ankaran : Sofije 5:1 (3:1), 
Božiči_: Bertoki 3:1 (2:1). V tekmi 
pionirjev je NK Galeb premagal 
NK škofije z 2:4.

parni je na občinskem sindikal
nem prvenstvu zmagala Tovarna 
usnja pred Bolnico, Elektrarno itd. 
Zmagovalec je prejeh prehodni po
kal občinskega sindikalnega sveta.

V prijateljskem srečanju keg- 
Ijačic je Branik iz Maribora pre
magal domači KK Slovenj Gradec 
2723:2423 podrtimi keglji. V pri
jateljskem srečanju članov pa je 
KK Slovenj Gradec premagal HI- 
MO iz Maribora 389:349 podrtimi 
keglji.

V srečanju v borbenih igrah so 
invalidi iz Ljubljane premagali 
ustrezno moštvo Slovenj Gradca 
719:611. V drugem dvoboju štirih 
najboljših posameznikov v metih 
100 lučajev mešano pa je zmagal 
Slovenj Gradec s 128 podrtimi keg
lji razlike.

TRBOVLJE
(RJ) Smučanje — SK Kum- Do- 
,’e,°. i6 Priredil smučarske tekme 

v tekih in slalomu. Tekmovanje je 
sodilo v okvir priprav za nastop 
zasavskih smučarjev na veliki pri
reditvi »Po stezah partizanske Je
lovice«. V posameznih disciplinah 
so zmagali: člani lo km: Laznik, 
nnadinci 6 km: Tofolini, pionirji 
3 km: Kavšek, pionirke: Tofolini. 
v slalomu so nastopili le mladinci 
m pionirji, v konkurenci pionir
jev sta bila med najboljšimi brata 
Glavač, pri mladincih pa je zmagal 
Skrmar pred Renkom.

SLOVENJ GRADEC 
(TV) Kegljanje — Med 12 ekl-

Pred dnevi je bil redni letni obč- 
nt zbor kegljaškega kluba Slovenj 
Gradec. Klub združuje v svoji sre
di 200 aktivnih članov, ki so za
beležili lepe uspehe, življenje v 
klubu je bilo izredno pestro, tako 
da je bilo dvosteznb kegljišče za 
njihovo udejstvovanje že skoraj 
pretesno. Klub je uspešno izvedel 
tudi delavske igre. Tudi članice so 
napredovale, saj je Rusova osvoji
la drugo mesto na prvenstvu SRS, 
Markovičeva pa se je uvrstila v re
publiško reprezentanco. Za dolgo
letno delo so se člani zahvalili 
predsedniku Horvatu, ki zdaj za
radi študija zapušča svoje mesto. 
Novi enajstčlanski UO bo v bo
doče vodil tov. Stane Struno.

Šah — Na brzotumirskem prven
stvu Koroške so se najbolj Izka
zali šahisti Slovenj Gradca. Pribo
rili so si namreč 1., 3. in 6. mesto 
med posamezniki. Moštvo Slovenj 
Gradca, ki sedaj tekmuje v II. ko
roški ligi, se bo prav gotovo uvr
stilo v I. ligo, saj je v prvih dveh 
kolih gladko premagalo Fužinar II 
7,5:2,5 ter žerjav 9:1.

MURSKA SOBOTA
(FM) Košarka — V 5. kolu zim

ske pomurske košarkarske lige so 
bili doseženi naslednji rezultati: 
Rakičan : M. Sobota 58:62, Gra- 
fičar : Old Boys 57:89, Puconci : 
Lendava 39:36. Po 4. kolu vodi na 
lestvici moštvo Old Boys z 10 to
čkami, pred Rakičanom 6, Grafi- 
čarjem in M. Soboto 4, Puconci 
2 ter Lendavo in Radenci brez 
točke. V konkurenci mladincev je 
bila odigrana le tekma med Elan 
A : Sloga 96:58.

Namizni tenis — V 10. kolu po
murske namiznoteniške lige so bi
li doseženi naslednji rezultati: Len
dava : Rakičan 5:0, Mura : SŠTV 
5:2, Polet 2 Dijaški dom 4:5, ESS 
: Radgona 5:0. Odigrani sta bili 
tudi dve zaostali tekmi iz prejšnjih 
kol: Polet : Radenci 2:5 in SŠTV : 
Radgona 5:0. Na lestvici vedi Di
jaški dom z 20 točkami pred Muro 
in Radenci 16, Lendavo 14. SŠTV 
12, Poletom 8, Elanom in ESš 6, 
Radgono 4 in Rakičanom brez 
točke.

V občinski namiznoteniški ligi 
so bili doseženi naslednji rezultati: 
Pomurski tisk : Sloga 2:5, Bogoji
na : Elan B 5:0, ESSV : Dijaški 
dom C 3:5, Martijanci : ESŠC 5:0, 
Markišanci : Mura B 0:5. Na lest
vici vodi Dijaški dom B 13 točk 
pred Dijaški dom C 16, Elanom B 
in Muro B 12, Bogojino 10, Marti
janci, Pomurski tisk in Sloga 8, 
ESŠV 4, Markiševci 2 in ESŠC brez 
točke.
74 SKAKALCEV V Zagorju

Zagorje, 12. jan. Na med
društvenih skakalnih tekmah 
na 40 m skakalnici se je zbra
lo 74 skakalcev iz 12 klubov.

REZULTATI — člani: Nah
tigal (E) 207.4 (35.5, 34.5),
Krevsel (V) 190.2 33.5, 34.5), 
Souvan (Log) 188.5 (32.5,
33.5); star. mladinci: Babšek 
(E) 197.9 (37.5, 34), Avgu
štin (E) 193.5 (33, 33.5), Ben
čina (E) 191.5 (33, 35.5);
mlajši mladinci: Mihevc (Lo
gatec) 193.2 ( 31.5, 35), Polgar 
(Cma) 192.4 (32.5, 34), Zep 
(V) 190.3 (33.5, 35.5) itd.

MARIBOR
(P. K.) 74 dijakov in štu

dentov mariborskih srednjih, 
strokovnih in višjih šol, se

je oh koncu tedna pomerilo 
na Pohorju v veleslalomu. 
Na 1400 m dolgi progi z 200 
metil višinske razlike in 27 
vratci, je imel največ uspe
ha znani smučar Branika Mi
ro Klinar, ki ie z rezulta
tom 1:13.2 dosegel daleč naj
boljši čas na - tekmovanju. 
Boljši rezultati — moški viš
je šole: Vogrinec 1:17.0, Vrač
ko 1:24.6, Lebe 1:24.8 (vsi 
VTŠ); srednje šole: Klinar 
(Gradbeni center) 1:13.2, 
Zmagej 1:20.8, Kukovec (oba 
SŠTV) 1:21.5; ženske — viš
je šole: S. Vogrinec (VAŠ) 
2:05.5, Kotnik (VTŠ) 2:38.3, 
Cerič (PEA) 3:10.0; srednje 
šole: šega 1:52.9, Šubic (obe
I. gimn.) 1:55.8, Lebe 
(SŠTV) 2:22.0.

CELJE
Nogomet — Danes je bila v Ce 

lju okrajna skupščina Komisije za 
nogomet. Splošna ugotovitev je 
bila, da je v obdobju zadnjih dveh 
let nogomet dosegel izreden raz
mah. Število klubov je poraslo na 
23 osnovnih enot, ki sodelujejo v 
organiziranem tekmovanju. Vzpo
redno se je tudi povečalo število 
sodnikov, žal pa je občutno po

manjkanje potrebnega strokovnega 
kadra, vaditeljev in inštruktorjev. 
Ker to zavira še nadaljnji napre
dek, je skupščina prav temu pro
blemu -posvetila največjo pozor
nost. želja vseh je predvsem, da 
bi Celje dobilo predstavnika v II. 
zvezni ligi, prav tako pa tudi, da 
bi bila v bodoče SNL razdeljena 
v dve skupini, s čemer bi bilo no
gometašem Velenja omogočeno te
kmovanje v višjem razredu. Skup
ščini je prisostvoval tudi predsed
nik Nogometne zveze Sloveni ;r*
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ITALIJANI - ODLIČNI
Nadaljevanje s 1. strani 
kraja, in sicer na pobočju 
Mont Blanca v višini 1700 m. 
Ta sprememba je očitno 
ustrezala domačinom, ki so 
pripravljeni na visokogorski 
zrak. Obe progi — članska 
2 x 7,5 ter mladinska 10 km 
sta bili dobro pripravljeni, 
precej težki ter irzedno za
htevni zaradi novozapadlega 
snega. Ponoči ga je naneslo 
10 do 15 cm. Pa tudi med 
tekmo je močno snežilo. Pri 
temperaturi minus 2 stopi
nji Celzija je bilo proble
matično mazanje smuči. Na 
startu so bili zbrani vsi naj
boljši Italijani z reprezen
tantom De Dorigom na če
lu, pri mladincih pa je že 
naprej veljal za favorita mla
di Busin. Kot rečeno, v bor
bi za razvrstitev so se spo
prijeli samo Jugoslovani in 
Italijani. Oba teka članov in 
mladincev sta bila izredno 
dramatična in omeniti mo
ramo, da ni vzdržal hude 
borbe reprezentant De Do- 
rigo, pa tudi Packer, prav 
tako odličen tekač( je odsto
pil na sredi proge.

Rezultati naših zastopnikov 
so zadovoljivi, zlasti če upo
števamo nenadno vremensko 
spremembo in predvsem vi
šinski zrak, na katerega naši 
tekači niso navajeni. Vseka
kor dober trening v hudi 
mednarodni konkurenci.

Rezultati — člani: Nones 
(lanskoletni zmagovalec tek
movanja za pokal Kurikka- 
la) 54:45, 2. Stella 55:23,
Mayer 55:26, Genuin 55:34,

Piler 55:37, Varesco 55:38, 
Steiner 56:09, Manfred 56:26, 
Vierin 56:36, Stufer 57.20 — 
vsi Italija, naši so se uvr
stili na naslednja mesta: 21. 
Pavčič Cveto 1,00:35, 25. Ko- 
benbar 1;01.05 27, Peternel
1;02:08, 31. Seljak 1;03:05, 32. 
Kelkovič 1;03:51.

Mladinci: Busin 38:19, Se- 
rafini 39:01, Peylot 39:32, 
Blanc 38:35, Lombard' 39:46... 
10. Karpač 41:58, 12. Kranj
čan 42:37, 16. Bešter 44:08.

SEJA 10 ZTKS

Takoj po končani tekmi je 
italijansko tehnično vodstvo 
sestavilo moštvo za olimpij
ske igre. že v torek bodo 
odpotovali v Seeleld, nasled
nji tekmovalci: De Dorigo, 
Nones, Steiner, Manfroi, Stel- 
la, Mayer, De Florian, Stufer, 
Genuin in Piler. Vse do za
četka olimpijskih iger bodo 
počivali si ogledovali terene 
okrog Seefelda in se psihič
no pripravljali za odločilni 
olimpijski spopad.

APRILA OBČNI ZBOR
LJUBLJANA, 12. jan. V 

petek je bila seja Izvršne
ga odbora ZTKS, kjer so 
najprej razpravljali o na
grajevanju za izredne 
uspehe in dosežke na po
dročju telesne kulture. O 
tem, ali naj bi v te na
mene podeljevali posebno 
»Bloudkovo nagrado«, ali 
pa bodo še naprej obdr
žali sklad ing. Bloudka, 
bodo tekla še širša posve
tovanja, da bi našli naju
streznejšo rešitev.

Direktor Visoke šole za 
telesno vzgojo prof. Šturm 
je zatem povedal nekaj 
zanimivih podatkov o de
lil Visoke šole v zadnjem 
času. Največja naloga je 
bila pridobiti čimveč kan
didatov za vpis in čimbolj

ODBOJKARJI ZA TITOV POKAL

V ZAKLJUČNEM DELU: 
PARTIZAN (H.) IN LJUBLJANA
SLOVENSKA BISTRI

CA, 12. jan. — V novi spor- 
j;ni dvorani je bil včeraj 
in danes letošnji finalni 
del tekmovanja za »Pokal 
maršala Tita« na območ
ju SRS. Mimo priredite
lja Partizana iz Hoč, so 
nastopili še Zoriš iz Ruš, 
Kanal in Jesenice, medtem 
ko sta Novo mesto in 
Kamnik udeležbo odpove
dala.

Kot je bilo pričakovati, 
so bivši prvoligaši iz Hoč 
zanesljivo osvojili prvo 
mesto. Kanal in Zoriš so 
premagali kar s 3:0, neko
liko več dela pa so jim 
pripravili Jeseničani (3:2). 
Hočani so se tako uvrsti
li med 16 najboljših jugo
slovanskih ekip, ki se bo
do 4. februarja pomerile 
v osmini finala tega po
pularnega tekmovanja. Ta
krat bo v borbo posegla 
tudi Ljubljana, ki se je 
kot zvezni ligaš brez bor
be uvrstila v zaključni del.

Za presenečenje so vče
raj poskrbeli igralci Ka-

ENGAN V FORMI
TRONDHEIM, 12. jan. 

Eden najboljših svetovnih 
smučarskih skakalcev in 
največji favorit za osvo
jitev zlate medalje na 
Olimpijskih igrah, Norve
žan Engan, je danes v iz
birni tekmi zmagal z 234 
točkami in skoki 76.5, 72.5 
in 76 metrov. '

nala, ki so prispeli močno 
okrnjeni. Jeseničani sojih, 
kot kaže, nekoliko podce
njevali, kar se jim je hu
do maščevalo, izgubili so 
kar s 3:0. Kvalitetno -naj
bolj še srečanje včeraj: 
Hoče : Zoriš.

Najrazburljivejšemu sre
čanju smo bili priča danes 
opoldne, ko sta se ob mre
žo postavili ekipi Zorisa 
in Jesenic. Jeseničani so 
brez večjih težav osvojili 
prva dva niza, potem pa 
so se razigrali Rušani in 
izenačili na 2:2. V začetku 
petega niza je prišlo do 
sporne žoge in Jeseničani 
so burno protestirali pro
ti odločitvi sodnika Hvale 
iz Ljubljane, ki pa ni spre
menil prvotne odločitve. 
Jeseničani so nato reagira
li nešportno in do konca 
tekme igrali neresno.

Na turnirju so pokaza
li najboljšo igro naslednji 
igralci: Milan Primec in 
Vlado Primec (oba Hoče), 
Prošenj ak in Tone Križe 
(oba Zoriš), Jerončič in 
Tušar (Kanal), Bogataj in 
Šmitek (Jesenice).

REZULTATI — SOBO
TA: Kanal : Jesenice 3:0 
(9, 6, 14), Partizan : Zoriš 
3:0 (9. 9, 13), Zoriš: Ka
nal 3:1 (—6, 7, 0, 8), NE
DELJA: Partizan : Jeseni
ce 3:2 (—4, 10, —14, 8. 12), 
Partizan : Kanal 3:0 (2, 5, 
13), Zoriš : Jesenice 3:2 
(—11. —6, 8, 10, 3).

P. KANCLER

EilJfJd
m Izdaja tiskovni svet »Polet« — Ureja uredniški od- g 
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| Čekovni račun: 600-11-608-63 — Telefoni: uredništvo: |
| 20-840, 20-170, 20-171,, 20-172, 20-173; uprava 22-873 — |

Letna naročnina 1600 din, polletna 800 din. 1

izboljšati raven študija. 
Podatki kažejo, da je za
nimanje za to šolo čedalje 
večje, čeprav še vedno ne 
prihajajo na šolo. najbo
lje izbrani kadri, člani IO 
ZTKS so tudi poudarili, da 
bi . bilo treba pri vpisu 
čimbolj zmanjšati zahteve 
po fizičnih sposobnostih 
in posvetiti več pozorno
sti intelektualni ravni po
sameznih kandidatov. V 
letošnjem letu se je vpisa
lo na šolo 67 gojencev, 
medtem ko je bilo lani le 
49, predlanskim pa komaj 
37 novih gojencev.

Na koncu so razpravlja
li še o čim popolnejših 
pripravah na občni zbor 
Zveze za telesno kulturo 
Slovenije, ki bo meseca 
aprila, še pred tem pa bo 
ZTKS sklicala sestanek s 
predsedniki Občinskih zvez 
za telesno kulturo in tudi 
upravni odbor ZTKS.

ZADNJE PRIPRAVE
LJUBLJANA, 12. jan. Vče

raj, in danes so se v Ljubljani 
zbrali najboljši telovadci in 
telovadke, ki bodo našo re
publiko zastopali na turnirju 
republik, ki bo prihodnjo so
boto in nedeljo v Zrenjaniim. 
Poročali smo že, da bodo v 
Zrenjaninu nastopili članska 
reprezentanca, reprezentanca 
mladincev in dve članici, V 
Zrenjanin bodo telovadci od
potovali v petek.

MEDNAROMiE
VESTI

Čeljabinsk - sovjetska 
drsalka Tatjana Sidorova je 
dosegla nov svetovni rekord v 
hitrostnem drsanju na 500 m 
za ženske — 45.2 (8 desetink
boljše od prejšnjega rekorda).

MUNCHEN - Olimpijska re
prezentanca Kanade je pre
magala prvaka Zahodne Nem
čije Ftissen s 3:1.

BRISBANE - Avstralska te
niška igralka Smith je osvoji
la naslov mednarodnega prva
ka Avstralije, potem ko je v 
finalu turnirja premagala ro
jakinjo Turner s 6:3, 6:2. Fi
nale moških dvojic: Hevvith - 
Stolle : Emerson — Fletcher 
6:4, 7:5, 3:6, 4:6,14:12. Finale
Emerson : Stolle odložen za
radi dežja.

LONDON — Angleško nogo
metno prvenstvo: Aston Vlila 
: Blackpool 3:1, Bolton : Arse- 
nal 1:1., 'Burnley : Everton 
2:3, Fulham : West Rrormvich 
1:1, Ipswioh : Sheffield W. 
1:4, Leioester : Stoke City 2:1, 
Lhverpool : Chelsea 2:1, Man
chester U. : Birmingham 1:2, 
Sheffield U. : West Ham 2:1, 
Tottenham : Blaokburn 4:1,
Wolverhampton : Nottingham 
2:3.
MAR DEL PLATA - Na tra
dicionalnem krosu je zmagal 
portugalski atlet Suarez — 
29:36.0 pred Alžircem AmeujL- 
jem - 29:38.

CLEVELAND - Petnajstlet
na Peggy Flemming je zma
gala na prvenstvu ZDA v u- 
metnem drsanju. Po mnenju 
strokovnjakov je petnajstlet
na učenka naj večji up ameri
škega drsanja za Innsbruck.

ZtjRICH - Hokejska repre
zentanca ZDA je premagala 
Švico s 3:1. Istočasno je v 
Langnau B moštvo Švice pre
magalo oltimpv-ijsko. reprezen
tanco Japonske z 8:5.

CARDIFF Na odprtem pr
venstvu Walesa v namiznem 
tenisu je zmagal Schollar 
(Z. N.), ki je v finalu prema
gal rojaka Nessa z 21:12,- 
14:21. 21:11. Polfinale - Schol- 
ler : Harison 18:21, 21:13. 21:10, 
Ness : Barnes 21:14, 21:11.

MANN CHEIM - Olimpijska 
hokejska reprezentanca Kana
de je premagala nemško eki
po ERC s 13:0.

JACKSCiMVILLE - Košar
karska reprezentanca Italije, 
ki gostuje po ZDA, je prema
gala univerzitetno ekipo ome
njenega mesta s 77:72.

PARIZ - Srečanje olimpij
skih reprezentanc v hokeju 
na ledu: Francija : Japon
ska 4:6.

Presenečenje
v Zagrebu

Nadaljevanje s 1. strani
domačini še nadoknadili izgubljeno. Včerajšnja tek
ma je bila zelo borbena in pohvaliti moramo pred
vsem vse goste, še posebej odlično obrambo. Doma
čini niso pokazali tega, kar smo pričakovali, in prav 
ti dve izgubljeni točki jim bosta na koncu res zelo 
primanjkovali. Sodnika inž. Janežič iz Maribora in 
Donoval iz Zagreba sta opravila svoje delo dobro.

Strelci: Baškovič in Čuček za Olimpijo ter Lazič 
za Medveščak,

Ostali rezultati III. in IV. kola:
Partizan : Jesenice 0:7 (0:4, 0:3, 0:0)
Beograd : Jesenice 3:13 (2:5, 0:4, 1:4)
Kranjska gora : Olimpija 2:2 (0:0, 1:1, 1:1)
Crvena zvezda : Jesenice 1:7 (0:4, 1:2, 0:1) 
Kranjska gora : Medvedščak 3:3 (2:1, 1:1, 0:1) 
Spartak : Beograd 2:7 (0:2, 1:3, 1:2)
Partizan : Beograd 4:3 (1:0, 1:1, 2:2)
Danes bi morala biti odigrana v Subotici tekma 

Spartak : Crvena zvezda. Srečanje bi moralo biti 
ob 10. uri dopoldne, o čemer je Spartak tudi obve
stil goste in sodnike. Beograjčani so zahtevali, da 
se tekma igra danes dopoldne, s čemer pa se do
mačini niso strinjali. Ob napovedani uri sta sodnika 
pripeljala na igrišče moštvo Spartaka in zaključila 
tekmo. O rešitvi spora bomo še poročali.

LESTVICA
Jesenice 
Partizan 
Medveščak 
Beograd 
Olimpija 
Crvena zvezda 
Kranjska gora 
Spartak

91:11
34:40
39:16
32:27
29:30
14:23
23:42
12:85

16
12

8
8
7
4
4
0

Današnja sporna tekma Spartak 
lestvici ni upoštevana.

STRELCI:
18 golov: Tišter (Jes)
16 golov: Felc (Jes)
14 golov: Klinar (Jes)
12 golov: Smolej (Jes), Ančevič (Medv).. 
11 golov: Tesič (Part)
10 golov: Holbus (Part)
9 golov: Valentar (Ješ), Plamenac (Bgd) 
8 golov: Smolej (Kr. g.)

Crvena zvezda
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Jeseničani se pritožujejo
Naš državni prvak Jesenice 

je pred dnevi zaključil turne
jo v Beogradu in Subotica, 
kjer je odigral 4 tekme in

zabeležil 4 zmage. Ko so se 
igralci vrnili domov, smo jih 
vprašali za mnenje o teh tek
mah. Tole smo zvedeli:

Spomin na bitko 
v Dražgošah

Nadaljevanje s 1. strani
ših tekmovalcev (nad 35 let), 
ki so šli kljub letom na letos 
zelo težko progo, ki jo je pri
pravil Matevž Kordež. Videli 
smo Gregorja Klančnika, Jo
žeta Knifica, Toneta Pogačni
ka, Milana Deklevo in druge, 
ki so startali prav mladostno 
in dali tako mlajšim tekmo
valcem lep vzgled s požrtvo
valnostjo in borbenostjo vse 
od starta do cilja.

V teku je premočno zmagal 
Mirko Bavče, ki je bil danes 
odlično razpoložen in je brez 
večjih težav premagoval težke 
vzpone in smuke po gozdovih 
partizanske Jelovice. V tekmo
vanju republiških reprezen
tanc in reprezentanc JLA je 
letos presenetljivo zmagala 
reprezentanca JLA, v kateri 
so tekli naši znani tekmoval
ci Kalan, Kobilica in štrbenk 
ter pustili za seboj tudi slo
vensko reprezentanco, ki pa 
je imela na strelišču le dva 
zadetka od devetih možnih in 
je zaradi tega morala pristati 
šele na tretjem mestu.

Prehodni pokal, darilo 
OOZB NOV okraja Ljubljana 
je letos osvojila ljubljanska 
Enotnost v postavi Munih,

Rajšp in Brezovšek z najbolj
šim časom dneva 1:09,19. Pre
hodni pokal ZROP, darilo re
publiškega odbora ZROP Ljub
ljana pa je osvojila patrulja 
ZROP z Jesenic.

V Lancovem je v tekmova
nju pionirjev in pionirk go
renjskih osnovnih šol nasto
pilo 181 tekmovalcev v teku, 
vendar je bilo tu opaziti do
ločeno pomanjkljivost, saj je 
bila več kot polovica tekmo
valcev z navadnimi smučmi 
in je bila zato neenakovredna 
borba in bo potrebno v pri
hodnjih letih tekmovalce raz
deliti na dve skupini.

V nočnem slalomu v Želez
nikih v soboto zvečer je na
stopilo okoli 90 tekmovalcev, 
člani, članice in mladinci so 
prevozili vsi isto progo, ki je 
bila dolga 350 m, z višinsko 
razliko 150 m in 50 vratci. Med 
člani je zmagal Kranjčan Ra
kovič, med članicami Rutar
jeva in med mladinci Kraut- 
haker z Jesenic.

Rezultati: slalom — člani: 
1. Rakovič (Tr) 1:45,4, 2. Jam
nik (Tr) 1:57,5, 3. Ciril Cop 
(Jes) 1:58,9, 4. Soklič (Tržič) 
2:01,4, 5. Križaj (Tržič) 2:02,2; 
članice: 1. Rutar (Tr) 3:06,4,

2. Jamnik (Tr) 3:15,0, 5. Tre- 
ven (Jes) 4:56,0; mladinci: 1. 
Krauthaker (Jes) 2:09,2, 2. 
Mohorič (Br) 2:22,8, 3. Lajba- 
her (Tržič) 2:30,2.

Teki člani (15 km) 1. Bavče 
(JLA) 1:02:01, 2. Lihteger
(Moj) 1:09:50, 3. Guzelj (Moj) 
1:10:33; mladinci 1. Kajzer 
(Jes) 1:00:29, 2. TiSov (Boh) 
1:02:49, 3. Kerštajn (Rateče) 
1:05:16; patrulje • člani šport
nih organizacij — 10 km: 1. 
Enotnost 1:09:19, 2. Partizan 
(Ihan) 1:13:29, 3. OB ZTK Je
senice 1:13:47, patrulje dru
žbenih organizacij — 10 km: 
1. ZROP Jesenice 1:20,47, 2, 
ZROP Ljubljana-Siška 1:23,36,
3. ZROP Ravne 1:25,55.

Člani — starostna skupina: 
1. OB ZTK Jesenice 1:30,08, 2. 
Partizan Dol 1:44,32; mladinci: 
športne organizacije — 5 km:
1. Partizan Gorje 22:22, 2. Par
tizan Dol 23:30, 3. Triglav 
(Kranj) 23;45; patrulje dru
žbenih organizacij: 1. predvo- 
jaška vzgoja Kranj 23:22, 2. 
ZMS Ihan 23:53, 3. ZMS Dol 
28:37.

Reprezentance republik in 
JLA — 15 km: 1. JLA 1:05,05,
2. Garnizon Tolmin 1:10,25, 3. 
Slovenija 1:11,01,

Smolej (kapetan moštva): 
Vprašujete kako so igrali beo
grajski klubi? še najboljšo 
igro je pokazal OFK Beograd, 
ki je igral odprto, skratka ta
ko, kot je treba igrati hokej. 
Proti Crvenl zvezdi nisem na
stopil, vendar moram reči, da 
so igralci Zvezde igrali izred
no surovo, kar so obljubljali 
že pred tekmo. Igrali smo 
oprezno, toliko da smo zma
gali. še nekaj bi rad povedal. 
Poročilo v Ljubljanskem dnev
niku je bilo skrajno neobjek
tivno, neresnično im zlona
merno! Naj povem, da vratar 
Novak na tej tekmi sploh ni 
nastopil, medtem ko ga ko
mentator tega časopisa astro 
graja. Pa tudi Klinar in Tre- 
bušak nista igrala slabo, na
sprotno, bila sta ves čas med 
najboljšimi.

Jan Bogo: Nekateri menijo, 
da je rezultat proti Spartaku 
slab (11:4 za Jesenice, Nismo 
se naprezali, igra je bila la- 
godna, led je bil slab in igrali 
smo zjutraj ob 9. url, kar je 
za nas nenavadno.

Pleticha (trener): Zanima 
vas, kako ocenjujem nastop 
našega moštva v Beogradu? 
Menim, da so beograjski klu
bi kvalitetno približno enako 
močni, le Beograd je nekoli
ko boljši. Proti Crveni zvezdi 
nismo igrali na rezultat, tem
več tako, da smo lahko od
nesli zdravo kožo. Sodnika 
sta bila izredno slaba, saj ni
sta znala ločiti dovoljeno od 
nedovoljenega...

Tudi ostali igralci so se pri
toževali nad surovo igro igral
cev Crvene zvezde in nad ne
objektivnim poročanjem neka
terih komentatorjev, ki so 
prikazali gostovanje Jesenic r 
povsem drugačni luči kot je 
v resnici bilo. T. Lipicer


